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از نظر مسئولان تئاتر و سینما 
تفنن است!

بررسی شکایت های مردم در خصوص افزایش قیمت نان در مشهد

سلیقه ای شدن 
قیمت نان
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ایران و امیر جدید کویت
حسن هانی زاده

مرگ شیخ صباح الاحمد الجابر الصباح امیر »۹1 ساله« سابق کویت این سوال را مطرح می 
کند که ایا امیر جدید کویت همچنان سیاست سلف خود را دنبال می کند یا سیاست جدیدی 

را اعمال خواهد کرد.
شــیخ صباح الاحمد که چهارمین امیر این کشــور تلقی می شد، نقش بسیار تاثیر گذاری در 
تعادل و توازن کفه ترازوی سیاست داخلی و خارجی ایفا کرد. کویت تنها کشور عضو شورای 
همکاری خلیج فارس اســت که از یک پارلمان قدرتمند و تأثیرگذار برخوردار اســت، اما این 
پارلمان همواره تحت تاثیر فضای پان عربیســتی و سلفی گری قرار دارد. عربستان در طول 
5 دهه گذشــته تلاش کرده بود تا عناصر وابسته به جریان های وهابی اکثریت کرسی های 

پارلمانی کویت را به دست گیرند.
این پارلمان 50 کرســی دارد و از سال ۲00۶ که شیخ صباح الاحمد جانشین برادر فقید خود 
شیخ جابر الاحمد شد، فضای جدیدی بر این پارلمان حاکم شد به گونه ای که شیعیان کویت  
1۷ کرسی پارلمانی را بدست آوردند. امیر فقید کویت علیرغم فشار عربستان و آمریکا تلاش 
کرد تا میان جریان های سیاســی  این کشــور ثروتمند و کم جمعیت، نوعی وفاق و همدلی 
ایجاد کند. فضای حاکم بر کویت در طول ۲ دهه گذشته همواره تحت تاثیر نفوذ جریان های 
وهابیت عربســتان  قرار داشــت. امیر فقید کویت که در ان زمان سمت ولیعهدی و نخست 
وزیری را در دوران امیر اســبق به عهده داشت بارها نارضایتی خود را از دخالت عربستان در 

مسائل داخلی کویت به ویژه در انتخابات پارلمانی ابراز می داشت.
عربســتان دو هدف را از مهندســی انتخابات پارلمان کویت دنبال می کرد، نخســت قطع 
مناسبات کویت و تهران و دور ساختن شیعیان این کشور از ساختار قدرت بود. یکی از اتفاقات 
عجیبی که در ســال 13۷8 شمسی روی داد، سفر محمد ابوالحسن وزیر اطلاع رسانی شیعه 

مذهب کویت به تهران بود که به شدت تحت تأثیر فضای معنوی ایران قرار گرفت.
محمد ابوالحســن قبل از آن و در دوران اشغال کویت توسط صدام در اوائل دهه ۹0 از قرن 
گذشته میلادی نماینده دائم کویت در سازمان ملل بود که نقش بسیار تأثیرگذاری در محکوم 
ساختن عراق در شورای امنیت سازمان ملل ایفا کرد. پس از اخراج عراق از کویت شیخ صباح 
الاحمد که به عنوان نخست وزیر منصوب شده بود محمد ابوالحسن را به عنوان وزیر اطلاع 

رسانی در کابینه خود منصوب کرد.
وزیر اطلاع رسانی شیعه در سال 13۷8 به دعوت همتای ایرانی خود به تهران سفر کرد و به 
شدت تحت تأثیر فضای معنوی و مذهبی حاکم بر سازمان های رسانه ای ایران قرار گرفت. 
وی از مشاهده اذان از تلویزیون جمهوری اسلامی که همراه با پخش تصاویری از نمادهای 
دینی و مذهبی متناســب با اذان بود، به شــدت تحت تاثیر قرار گرفت. وزیر اطلاع رســانی 
کویت در بازگشــت از تهران به کویت دســتور داد هنگام پخش اذان از تلویزیون دولتی این 
کشور به ســبک ایران نمادهای دینی قرار دهند. اما اندکی بعد فراکسیون سلفی های عضو 
پارلمان کویت که ریاســت آن را ولید الطباطبائی بر عهده داشت محمد ابوالحسن را به اتهام 

تأثیرپذیری از الگوهای مذهبی ایران  استیضاح و از کار بر کنار کرد.
شــیخ صباح الاحمــد در آن زمان از برادر خود امیر وقت کویت شــیخ جابر الاحمد الصباح، 
درخواســت کرد که پارلمان را به دلیل رویکردهــای طایفه ای منحل کند. در چنین فضایی 
ایجاد تعادل رفتاری بین ســلفی ها و جریان های مخالف برای امیر فقید کویت بسیار دشوار 
بود اما شــیخ صباح الاحمد با برخورداری از کاریزمای بالا ایــن تعادل را برقرار کرد. دولت 
کویت علیرغم فشــارهای عربستان و آمریکا روابط خود را با تهران در حد قابل قبولی حفظ 

کرد هر چند در پاره ای موارد این روابط تحت تأثیر این فشارها قرار گرفت.
اما روابط ایران و کویت صرف نظر از ســابقه همکاری این کشــور با رژیم صدام در جنگ 
تحمیلی، پس از اخراج ارتش صدام از این کشور در سال 1۹۹1 به اوج خود رسید. جمهوری 
اسلامی در طول اشغال 8 ماهه کویت توسط رژیم سابق عراق از هیچگونه کمکی به دولت 
و ملت کویت دریغ نکرد. انتقال هوشــمندانه و بســیار دقیق خانواده مقامات بلند پایه کویتی 
به ایران یکی از اقدامات انســانی جمهوری اسلامی در آن سال بود که بعدها تأثیر مثبتی بر 

روابط دو کشور باقی گذاشت.
سفر متقابل مقامات دو کشور نشان داد که ملت و دولت کویت پس از جنگ تحمیلی صدام 
علیه ایران از اینکه در کنار رژیم بعث عراق قرار گرفته اند به شــدت پشــیمان هستند. امیر 
ســابق کویت به شــدت در برابر فشار آمریکا و عربســتان برای عادی سازی رابطه با رژیم 
صهیونیستی مقاومت کرده بود. او بارها این اطمینان را به مقامات جمهوری اسلامی داده بود 

که کویت هرگز در شرایط فعلی با اسرائیل رابطه بر قرار نخواهد کرد.
اکنون امیر جدید کویت شــیخ نواف الاحمد که مســؤلیت های کلیدی در طول 50 ســال 
گذشته به عهده داشت اعلام کرد که سیاست سلف خود را دنبال خواهد کرد. سفر اخیر وزیر 
خارجه جمهوری اســلامی ایران به کویت و دیدار با امیر جدید این کشور نشان می دهد که 
شــیخ نواف الاحمد همچنان درصدد است تا سیاســت برادر فقید خود شیخ صباح الاحمد را 

دنبال کند.

سوژه

تقسیمات کشوری چه زمانی در مجلس 
دنبال می شود؟

رئیس کمیســیون امور داخلی کشور و شوراها در مجلس با بیان اولویت های این کمیسیون 
از زمان بررسی تقسیمات کشوری در قوه مقننه خبر داد.

محمدصالح با اشاره به ضرورت بازنگری در تقسیمات کشوری، گفت: کمیسیون امور داخلی 
کشور و شوراها به دلیل مشغله ای که برای بررسی اصلاح قوانین انتخاباتی دارد، بعید است 

امسال بتواند به موضوع مهم تقسیمات کشوری ورود کند.
نماینده مردم یزد و صدوق در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: با توجه به اینکه سال آینده، 
انتخابات ریاســت جمهوری و شوراهای شهر و روســتا را داریم، در تلاش هستیم با اولویت 
موادی از قوانین انتخاباتی مرتبط با دو انتخابات مذکور را اصلاح کنیم، بنابراین فرصتی برای 

اینکه به موضوعات دیگر ورود کنیم نداریم.
وی بیان کرد: البته تقاضاهای بســیاری برای بررسی تقسیمات کشوری به کمیسیون ارجاع 
داده شده است که نشــان از اهمیت این امر دارد بنابراین در برنامه ریزی صورت گرفته بعد 
از اصلاح قانون انتخابات ریاســت جمهوری، شوراهای شهر و روستا و مجلس به تقسیمات 
کشــوری ورود می کنیم که برآورد می شود سال آینده وارد دستورکار کمیسیون امور داخلی 

کشور می شود.
این نماینده مجلس اظهارداشــت: با اجرای تقسیمات کشــوری، بخش های مختلف کشور 
ارتقاء می یابند به طور مثال بخش به شهرســتان و شهرســتان به استان تبدیل می شود که 
بر اســاس ساختارهای پیش بینی شــده اعتبار و منابع بودجه ای منطقه تفاوت چشمگیری 

پیدا می کند.
جوکار تاکید کرد: مبنای تقســیمات کشوری باید سیاسی یا جغرافیاییباشد، در واقع باید گونه 
ای تقســیمات صورت گیرد که شرایط اجتماعی، سیاسی، اقتصادی و فرهنگی منطقه لحاظ 

شود.
رئیس کمیســیون امور داخلی کشور و شوراها در مجلس شــورای اسلامی گفت: تقسیمات 
کشــوری در صورتی انجام می شــود که منافع آن بر حواشی وزنه سنگین تری داشته باشد 

اما اگر حواشی بیشتر از منافع مردم باشد یقینا تقسیمات کشوری قابل قبول نخواهد بود.

هدف قرار دادن کانال های مالی ایران که برای پرداخت بهای غذا و دارو فعال بودند  

 جنایت علیه بشریت 
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روز  ایران  خارجه  امور 
تحریم های  پنجشنبه 
جدیــد آمریــکا علیه 
تعــدادی از بانک های 
کرد.  محکوم  را  ایرانــی 
ظریف در حساب توئیتری 
خــود نوشــت: »رژیــم 
در  دارد  قصــد  آمریــکا 
همه گیــری  بحبوحــه 
جهانــی ویــروس کرونا 
کانال های ]مالی[ باقی مانده ما برای پرداخت 

بهای غذا و دارو را نابود کند.«
وزیــر امور خارجه ایــران در ادامــه افزود: 
»ایرانیان در مقابل این ستمگری جدید تاب 
خواهند آورد. اما دسیســه چینی برای ایجاد 
گرســنگی دادن به یک جامعه جنایت علیه 

بشریت است.«
ظریف هشدار داد: »عاملان و اجراکنندگان 
]این اقدام ســتمگرانه[ که پــول ما را بلوکه 

می کنند، با عدالت روبه رو خواهند شد.«
وزارت خزانــه داری آمریکا پنجشــنبه عصر 
)بــه وقت تهران( 18 بانــک ایران را تحت 
تحریــم قرار داد. در بیانیه وزارت خزانه داری 
آمریکا آمده اســت که ایــن وزارتخانه طی 
رایزنی با وزارت خارجه این کشــور نهادهای 
مالــی ایــران را برای قرار دادن در لیســت 
تحریم ها شناسایی کرده است. این تحریم ها 
به تشــویق و ترغیب جناح تندروی دستگاه 
سیاســت خارجی آمریــکا و لابی های رژیم 

صهیونیستی در واشنگتن - و در راس آن ها 
موسســه »FDD« که فعال ترین لابی علیه 
برجام است - وضع شــده است. آن ها با دو 
هدف این تحریم هــا را اعمال می کنند: اول 
اینکــه بازار ارز ایــران را دچار یک التهاب و 
شــوک روانی دیگر کنند تا ارزش پول ملی 
مجددا ســیر نزولی پیدا کنــد؛ و دوم اینکه 
دسترســی ایران به دارو و اقلام حیاتی را در 
اوج بحران کرونا به حداقل برسانند. در مورد 
آنچه مربوط به جنبه روانی این تحریم هاست، 

مهم است کارگزاران بازار و کسب وکار بدانند 
که این تحریم ها طبق دســتورالعمل وزارت 
دارایی آمریکا بناســت 45 روز دیگر عملیاتی 
شــود و در این فاصله، ممکن است انتخابات 
آمریکا به ســود بایدن تمام شــده و صحنه 
سیاســی و بالطبع صحنه اقتصاد، دچار یک 
تحول اساســی شــود. در نتیجه، قاعدتا این 
تحریم ها نباید آن شــوک روانی مورد انتظار 

دولت ترامپ را در پی داشته باشد. دست کم 
باید امیدوار بود که اطلاع رسانی و روشنگری 
در این مورد به گونه ای باشد که افکار عمومی 
و بازار فورا مرعوب این جنگ روانی نشــود. 
بعُد دیگــر این تحریم ها که محدودســازی 
کانال هــای تهیه دارو و اقلام حیاتی اســت 
امــا باید جدی تر گرفته شــود. بســیاری از 
بانک هایی کــه در فهرســت جدید تحریم 
قرار گرفته انــد، بانک هایی هســتند که در 

نقل وانتقال مالی بــرای واردات دارو و اقلام 
بشردوســتانه نقش کلیدی داشتند و ممکن 
اســت از این پس در اجرای ماموریت انسانی 
خــود با مانع روبــه رو شــوند. وزارت خزانه 
داری دولت آمریکا مدعی اســت مجوز های 
بشردوســتانه برای واردکنندگان دارو و اقلام 
حیاتــی را در نظر گرفته اســت، اما حقیقت 
این اســت که این مجوزها نه تنها در عمل 

کارآیی ندارند بلکه حتی اگر کارآیی داشتند، 
قادر به پوشش حجم بالای واردات ایران در 
این حوزه که بالغ بر یک میلیارد دلار اســت، 
نخواهند بود. به بیان دیگر، ادعای آمریکا در 
این زمینه یک ادعای دروغ و واهی است که 
صرفا با قصد فریب افکار عمومی در برابر این 
تحریم های ضدبشــری آن هم در اوج یک 
پاندمی خطرناک بیان می شود. در این میان 
اروپا نیز باید متوجه شود که صرف بیان تاسف 
و نگرانی در برابر این تحریم های غیرقانونی 

که مصداقی از جنایت علیه بشــریت است، 
کفایت نمی کند! دیگر فقط مسئولیت اخلاقی 
آن ها مطرح نیســت، یک مسئولیت حقوقی 
در میان اســت! این تحریم ها در اوج پاندمی 
کرونا و درست پس از اینکه ایران اعلام کرد 
با نیم میلیون مورد مثبت ابتلا دست و پنجه 
نرم می کند وضع شده اســت! جدا از تبعات 
انسانی آن برای ایران، اروپا باید متوجه شود 

که تضعیف ایران در این شــرایط در نهایت 
به تضعیف تلاش جهانی برای شکســت این 
ویــروس خطرناک منجر خواهد شــد و اگر 
دولتمردان آمریکا در رســیدن به هدف خود 
موفق شوند، تبعات آن عملا دامن مردم اروپا 
را هم خواهد گرفت. درواقع این یک آزمون 
مهم برای دســتگاه های قضایی اروپاســت! 
اگر واقعا سیســتم های قضایی در کشور های 
اروپایی مســتقل عمل کنند، لازم اســت در 
واکنش به افرادی که در وضع این تحریم ها 
در این شرایط پاندمی جهانی نقش داشته اند 
اعــلام جرم کنند. این کارشــکنی در مبارزه 
ایران با پاندمی کرونــا بی تردید مصداقی از 
جنایت علیه بشریت اســت و چنانچه قوای 
قضائیه دولت های اروپایی عزم لازم را داشته 
باشند، مبنای حقوقی پیگرد آمران و عاملان 
و مبلغان این جنایت فراهم است. قاعدتا هیچ 
مقام سیاســی در اروپا نباید مانع دادســتانی 
شــود که می خواهد پیگیر این ماجرا شــود! 
حتی ســازمان های غیردولتی حقوق بشری 
در این کشــور ها برای حفظ جان و سلامت 
مردم خودشان هم که شده می توانند در آغاز 
این پیگرد هــا ایفای نقش کننــد. در چنین 
شــرایطی نه  تنها لازم اســت بر مسئولیت 
کیفری دولتمــردان آمریکایی در این جنایت 
پافشاری شــود، بلکه لازم است گردانندگان 
سازمان های غیردولتی مانند موسسه دفاع از 
دموکراسی ها )FDD( نیز که نقش اساسی در 
ترغیب و حتی طراحی این تحریم ها داشتند 

مورد پیگرد قرار بگیرند.

یادداشت

بسیاری از بانک هایی که در فهرست جدید تحریم قرار گرفته اند، بانک هایی هستند که در نقل وانتقال مالی برای 
واردات دارو و اقلام بشردوستانه نقش کلیدی داشتند و ممکن است از این پس در اجرای ماموریت انسانی 

خود با مانع روبه رو شوند. وزارت خزانه داری دولت آمریکا مدعی است مجوز های بشردوستانه برای 
واردکنندگان دارو و اقلام حیاتی را در نظر گرفته است، اما حقیقت این است که این مجوزها نه تنها در عمل 
کارآیی ندارند بلکه حتی اگر کارآیی داشتند، قادر به پوشش حجم بالای واردات ایران در این حوزه که بالغ 

بر یک میلیارد دلار است، نخواهند بود

,,

برجام چالش بین یکجانبه گرایی و چندجانبه گرایی است

صداوسیما ناگهان ثروتمند شد!

عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس می 
گوید که ایران در صورتی پلتفرم گفت وگوی چندجانبه چینی 
ها در برجام را می پذیرد که منطبق با منافع ملی و حساسیت 

های کلی مقام معظم رهبری باشد.
جلیل رحیمی جهان آبادی اشــاره به پیشنهاد چینی ها برای 
ساخت پلتفرم گفت وگوهای چندجانبه منطقه ای ذیل برنامه 
جامع هســته ای ایران گفت: اکنون مسئله برجام به چالشی 
بین یکجانبــه گرایی و چندجانبه گرایی در روابط بین الملل 

تبدیل شده است.
نماینده مردم تربت جام، تایباد، باخرز و صالح آباد در مجلس 
شــورای اسلامی ادامه داد: از این رو کشورها یا باید بپذیرند 
آمریــکا تصمیم گیر نظام بین الملل اســت و با وجود همه 
قواعد، اصول، مقررات و تعهداتی که کشــورها در قبال هم 

دارنــد آمریکا تصمیم می گیرد چه تعهداتی اجرا شــود چه 
تعهداتی اجرا نشــود یا کشورها براساس عقلانیت، منطق و 
منافع متقابل تصمیم بگیرند و نظمی را در روابط بین الملل 

حاکم کنند.
این نماینــده مجلس تاکید کرد: چین، روســیه، اروپایی ها  
و بســیاری از کشورهای مســتقل جهان به برجام به عنوان 
یــک چالش بین یکجانبه گرایی و چندجانبه گرایی نگاه می 
کنند و بدیهی است که در دنیای امروز یکجانبه گرایی قابل 

پذیرش نیست.
وی اظهار داشت: سال ها است که دوران افول آمریکایی ها 
شروع شده اســت اما آنها هنوز متوجه نشده اند و تصور می 

کنند همچنان تصمیم گیر اصلی نظام بین الملل هستند.
رحیمــی جهان آبادی در ادامــه گفت وگو با خبرگزاری خانه 

ملــت، بیان کرد: چینی ها برجام را قراردادی بین المللی می 
دانند که باعث حاکم شدن صلح و ثبات در منطقه خاورمیانه 
می شــود و می تواند بســیاری از تنش های بیــن ایران و 
کشــورهای غربی را حل کند. از این رو تصور می شود اگر 
در برجام در مقابل کاخ ســفید کوتاه بیایند در ســایر مسائل 
آمریکایی ها همین رفتار را خواهند داشــت و هر کشــوری 
که بخواهد وارد فرآیند چندجانبه شــود، باید آمریکا را طرف 
گفت وگــوی خود قــرار دهد به جای اینکه بــه چین، اروپا، 

روسیه و سایر کشورها توجه کند.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس با بیان 
اینکه دفاع از برجام، دفاع از موجودیت نظام چندجانبه گرایی 
در روابط بین الملل اســت، گفــت: از جزییات پلتفرم چینی 
ها بی اطلاع ام اما قطعا جمهوری اســلامی، وزارت خارجه 

و مجلس آمادگی دارند پیشــنهادات چینی ها را بررسی کند 
و اگر منطبق بر منافع ملی، آرمانی های انقلاب اســلامی و 
حساسیت های کلی که رهبری تعیین می کنند، باشد ایران 

از این برنامه حمایت و همکاری می کند.
وزیــر خارجه چین در دیدار با محمدجواد ظریف تصریح کرد 
که پکن مخالف هرگونه اقدام یکجانبه ای است که منجر به 
تضعیف توافق جامع شــود و به تقویت اجرای توافق جامع و 
قطعنامه ۲۲31 و حل و فصل سیاسی مسئله هسته ای ایران 

ادامه می دهد.
وی افزود: چین به منظور برطرف کردن نگرانی های امنیتی 
مشروع تمامی طرفین، پیشنهاد ساخت پلتفرم گفت وگوهای 
چندجانبه منطقه ای ذیل برنامه جامع هسته ای ایران را ارائه 

داده است.

به تازگی نامه ای با امضای عبدالعلی علی عســگری، رئیس 
ســازمان صداوسیما به معاون ســرمایه انسانی این سازمان 
منتشــر شده که بر اســاس آن حقوق کارکنان این سازمان 
در ۶ ماهه دوم امســال، 30 درصد افزایش خواهد یافت. در 
این نامه تاکید شــده که این افزایش حقوق، علاوه افزایش 

سنواتی اعمال شده در ابتدای سال جاری است.
انتخاب نوشــت: افزایــش غیرمنتظره قیمت ارز و ســکه و 
همزمان، افزایش قیمت کالا های اساسی که همگی در زمره 
نیاز های اولیه زندگی قرار دارند، قدرت خرید مردم را در سال 
جاری به شدت کاهش داده است. این موضوع در حدی است 
که اخیرا یک مسئول کارگری خط فقر برای یک خانواده 4 

نفره را 10 میلیون تومان ذکر کرده.
قشر هایی مانند کارگران و حقوق بگیران شرکت های دولتی 
و به طــور کلی افرادی کــه درآمد ثابتی دارنــد، در چنین 

شرایطی بیشترین آسیب را متحمل می شوند.
در چنین شــرایطی، انتظار افزایش حقوق در میانه ســال از 
دولت، انتظار نامعقول و نابجایی نیســت؛ با این کار، دســت 
کــم حقوق گیران دولتی - و البتــه نه حقوق بگیران بخش 
خصوصی یا کارگران - می توانند تا حدی این کاهش قدرت 

خرید را جبران کنند. با این حال، این اتفاق رخ نداده تا اینکه 
خبر افزایش 30 درصدی حقوق کارکنان صداوســیما منتشر 
شــد. طبعا کســی با این افزایش حقوق مخالف نیست بلکه 
یکی از کوچکترین اقداماتی اســت که می تواند انجام بگیرد. 

اما در این بین دو نکته و ابهام وجود دارد.
اول اینکه، تقریبا از دو ســال پیش صداوســیما با تمام توان 
رســانه ای خود به تبلیغ »بی پولی« خــود پرداخته و زمین 
و زمــان را به هم دوخته تا بلکه از ایــن رهگذر، بودجه ای 
بیشــتر دریافت کند. مثلا در آذر ۹۷ قائم مقام معاونت سیما 
به صراحــت اعلام کرد که، چون این ســازمان پول ندارد، 
بنابراین سریال نمی سازد. رضا پورحسین درباره شرایط تولید 
ســریال های الف. ویژه تلویزیون گفته بود که در حال حاضر 
ظرفیت و انگیزه لازم برای ســاخت ســریال های الف. ویژه 
وجود دارد، اما کمبود شــدید منابع مالی دســت تلویزیون را 

بسته است.
از چنــد ماه قبل نیز معاون برون مرزی صداوســیما بار ها از 
»بدهی« این سازمان گلایه کرده و هشدار داده »شبکه های 
مهم ما مثل پرس تی وی و العالم به دلیل بدهی، در آســتانه 
حذف از ماهواره قرار دارنــد«. پیمان جبلی گفته بود »علی 

رغم پیگیری های بســیار جــدی، حتی یــک دلار هم به 
صداوسیما داده نشــده.« این سازمان حتی اعلام کرد که از 
میان 15 شــبکه برون مرزی خود، بدهی سه شبکه البته کم 
اهمیت تر مانند الکوثر داده نشده و این شبکه ها قطع شدند.

البته ادعا های صداوســیما ابهامات فراوانی هم داشت؛ مثلا 
بر اســاس گزارش راســانه ها، این ســازمان از سال 88 تا 
۹8، بیــش از 1.5 میلیــارد دلار و ۲۷0 میلیــون یورو ارز از 
دولت دریافت کرده بود و در گزارش های رســمی سال ۹۷ 
نیز آمده بود که شــرکت جام جم بازرگانی پیشــرو که یکی 
از شرکت های محل کســب درآمد صداوسیماست و نامش 
در فهرســت واردکنندگان هزارو 48۲ قلم کالا با ارز دولتی 
آمده، 1۶۲ هزار یورو به نرخ دولتی از بانک مرکزی دریافت 
کرده و برای صداوســیما ذرت برای خوراک دام وارد کرده. 
شرکت بازرگانی ایمن تجارت جام جم، دیگر بنگاه اقتصادی 
صداوســیما، هم یک میلیون و 1۲ هزار یورو ارز دولتی برای 

واردکردن خودرو دریافت کرده بود.
با این وجود، آنچه صداوســیما که برخی آن را ناکارآمدترین 
ارگان داخلی می دانند، به صورت رســمی ماه هاست تکرار 
می کند، آن است که این سازمان حتی برای پرداخت حقوق 

کارکنان و هزینه های جاری هم با کمبود بودجه روبه روست. 
اکنون ســوال اینجاســت که این همه آه و ناله و فریاد »بی 
پولی« چطور ناگهان حقوق کارکنان این سازمان 30 درصد 

افزایش یافته؟
نکته دوم درمورد دولت حســن روحانی اســت؛ دولت هرگز 
نتوانسته قیمت کالا های اساسی و اولیه ای مانند تخم مرغ و 
نان را کنتــرل کند؛ دامنه افزایش قیمت در ماه های اخیر به 
طور سرسام آوری در حال گسترش است و تقریبا همه مواد 
غذایی اولیه موردنیاز به میزانی باورنکردنی گران شده اند؛ از 

گوشت مرغ گرفته تا حتی کره.
در چنین شــرایطی انتظار افزایش حقوق در نیمه دوم سال 
غیرمنطقی نیست. با این حال این اتفاق رخ نداده و صرفا در 
سازمان صداوسیما شاهد افزایش 30 درصدی حقوق هستیم. 
دولت باید پاســخ دهد آیا برای این کار بودجه ای در اختیار 
صداوســیما قرار گرفته؟ اگر پاســخ مثبت است، معنای این 
بعیض چیســت؟ و اگر منفی است صداوسیما باید پاسخ دهد 
که چگونه می توان هم ادعای بی پولی محض این ســازمان 
را بــاور کرد و هم افزایش 30 درصدی قوق آن هم در میانه 

سال؟
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تازه ترین تصمیم بانک مرکزی برای مدیریت 
بازار ارز

تازه ترین  در  بانک مرکــزی 
تصمیم بــرای مدیریت بازار 
بانک ها و  ارز، ســقف خرید 
متشــکل  بازار  در  صرافی ها 
ارزی را بــه 500 هزار دلار 

افزایش داد.
بازار متشــکل ارز، مهم ترین 
ساماندهی  برای  دولت  طرح 
بــازار ارز به شــمار می رود. 
بــازار متشــکل ارز کــه به 
نظر کارشناســان در صورت 
به  کارکرد درســت می تواند 
جولان دلالان و ســوداگران 

در بازار ارز پایان داده و علاوه بر ثبات قیمت ها، نرخ ها را نیز کاهش دهد.
قرار اســت در بازار متشــکل ارزی، معاملات اســکناس و نقد انجام شــود؛ بر این اساس 
صادرکنندگان و دارندگان ارز می توانند به وسیله صرافی ها برای فروش، نرخ مورد نظر خود را 

در سامانه بازار متشکل به ثبت برسانند.
اکنون در بازار متشــکل ارز، معاملات نقدی ارزهای عمده انجام شده و معاملات حواله جات 

ارزی همچنان در سامانه نیما اجرایی می شود.
بانک مرکزی تاکنون در چندین مرحله اقدام به افزایش ســقف خرید و فروش نقدی ارز در 
این بازار کرده اســت، به عنوان نمونه در اواخر پارســال از 10 هزار دلار به 50 هزار یورو یا 

معادل آن به سایر ارزها تغییر یافت.
بانک مرکزی دی ماه سال گذشته با ابلاغ بخشنامه ای به شبکه بانکی اعلام کرد: در راستای 
تسهیل تعاملات ارزی کارگزاران بازار متشکل ارزی، سقف خرید و فروش نقدی ارز در بازار 

متشکل ارزی افزاریش پیدا کرد.
براساس بخشنامه بانک مرکزی، با توجه به مصوبه یک هزار و دویست و شصت و چهارمین 
جلســه شورای پول و اعتبار در تاریخ 13۹۷.10.18 با موضوع تشکیل بازار متشکل معاملات 
ارز ایران، به منظور تسهیل تعاملات ارزی کارگزاران آن بازار از جمله بانک ها و صرافی های 
مجاز در بستر الکترونیکی بازار یاد شده، سقف خرید و فروش نقدی ارز که تا پیش از این به 
موجب بخشنامه شماره ۶0.103۷ به تاریخ 13۹1.11.۲3، 10 هزار دلار بود، در بازار متشکل 

معاملات ارز ایران معادل 50 هزار یورو و یا معادل آن به سایر ارزها تعیین می شود.
حالا در تازه تریــن تصمیم بانک مرکزی برای مدیریت بــازار ارز و به دنبال افزایش قیمت 
دلار در صرافی های بانکی تا 31 هزار تومان و در بازار در حدود 3۲ هزار تومان، سقف خرید 
بانک ها و صرافی ها در بازار متشکل ارزی به 500 هزار دلار افزایش می یابد. این اقدام بنا به 

اعلام بانک مرکزی، با هدف مدیریت و تنظیم بازار ارز کشور صورت می گیرد.
بر این اســاس بانک مرکزی، روزانه از طریق بازارساز 50 میلیون دلار در بازار متشکل ارزی 

به صورت اسکناس عرضه خواهد کرد.
آخرین گزارش ها از وضعیت قیمت ارز حاکی از آن است که نرخ فروش دلار در صرافی های 
بانکی 1۲00 تومان و یورو 1۶۹5 تومان افزایش یافته اســت. به این ترتیب، هر دلار آمریکا 

در صرافی های بانکی 31 هزار و 145 تومان و یورو 3۶ هزار و ۷۹3 تومان قیمت دارد.
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اســت و بــه عنوان 
آن  از  سفره ها  برکت 
یاد می شــود، برکتی 
آنقــدر گران  که حالا 
شده اســت که به مرور 
زمــان از ســفره برخی 
خانوار ها حذف می شود و 
یا حداقل تکه های آن در 
پیدا می  سفره ها کاهش 

کند.
نــان را نمی توان از ســفره عده ای حذف 
کرد، زیرا غذای اصلی شــان اســت و اگر 
چیزی در خانه نداشته باشند تا بخورند تکه 
نانی در هر خانه ای پیدا می شــود تا شکم 
گرســنه ای را سیر کند. افزایش قیمت نان، 
عــده ای را نگران می کنــد، خانواده هایی 
که بخشــی از درآمد زندگی شــان به پای 
خرید نان می رود و اگر گران شــود دخل و 

خرجشان را تحت تاثیر قرار می دهد.
یکشــنبه صبح بر حسب  اتفاق برای خرید 
نان بــه نانوایی بربری نزدیک خانه مراجعه 
کردم اما درکمال تعجــب دیدم که قیمت 
آن به ســه هزارتومان افزایش یافته، یکی 
از افرادی که در صف بود با لحنی اعتراض 
گونه گفت چرا دوباره نان را گران کرده اید؟ 
شــما که همین چند وقت پیش آن را گران 

کرده بودید ، پســر جوانی که متصدی آنجا 
بود گفت  قیمــت را اتحادیه به ما می دهد 
و ما مقصر نیســتیم،  آن مرد در پاســخ به 
این حرف گفت اگر راســت می گویی نامه 
اتحادیه را بیاور تا ببینم که پسر جوان گفت 
من چنین وظیفه ای ندارم و شــما هم اگر 

شکایتی دارید به اتحادیه مراجعه کنید.
به چند نانوایی در ســطح شهر سر زدم، در 
یکی از نانوایی ها قیمت  را جویا شــدم که 
نانــوا علت گرانی نان را گران شــدن مایه 
خمیر تــرش، آرد و نمک عنــوان کرد. به 
نانوایی دیگر ســر می زنــم که او نیز علت 
گران شــدن نــان را افزایــش هزینه های 

جاری، آب، برق و گازدانست.
افزایش قیمت نان ممنوع است

به جهت بررســی این موضــوع با محمود 
بنانــژاد رئیس اتاق اصناف مشــهد تماس 
گرفتم کــه وی گفــت: هنــوز هیچ گونه 
تصمیمی در خصــوص افزایش قیمت نان 
گرفته نشده اســت و هیچ نانوایی نیز نباید 
افزایش قیمت داشته باشد واگر شهروندان 
با موردی مواجه شدند آن را با شماره تلفن 
1۲4 درمیان گذاشته و یا با اتحادیه تماس 

بگیرند.
این در حالی است که سرپرست دفتر تامین، 
توزیع و تنظیم بــازار وزارت صنعت، معدن 
و تجــارت درمردادماه گفته بود که ســال 

گذشته آخرین مصوبه قیمت نان ابلاغ شد، 
لذا قیمت نان هنوز براساس آخرین مصوبه 
اســت و هیچگونه تغییــری در قیمت نان 
ایجاد نشده اســت و در حال حاضر قیمت 
هر کیلوگرم آرد یارانه ای و نیمه یارانه ای به 

ترتیب ۶۶5 و ۹00 تومان است.
افزایش خود سرانه بهای نان

ایــن امر نشــان دهنده این این که فشــار 

گرانی هــا بــه قــدری افزایــش یافته که 
نانوایی ها خود سرانه مجبور به افزایش بهای 
نان شــده اند، بنا براین بهتر است در دورانی 
که مشکلات اقتصادی بر جامعه حاکم شده 
است و با توجه به شرایط سخت نانواها که 
در گرمای نانوایی بــا زحمت فراوان نان را 
تهیه و به دســت مردم می رسانند تدابیری 
اتخاد شــود تا نــان با قیمت مناســب به 
دســت مصرف کننده برسد و برای نانوا هم 
مقرون به صرفه باشد. این درحالی است که 
خانوارهای بسیار ضعیف تر، با درآمد کمتر و 
جمعیت بیشتر که قوت قالب آن ها نان است 
و با نان و پنیر و ماست روزگار می گذرانند، 
مشکلاتشان ا افزایش پیدا می کند. همانطور 
که قیمت لبنیــات هم افزایش پیدا کرد که 
افزایش قیمت ها، سلامت خانواده های  این 
کم درآمد و قشــر ضعیــف را تحت تأثیر 
با  قرار می دهد.افزایش قیمت نان همزمان 
هدفمندي یارانه ها اتفاق افتاد ولي افزایش 
کیفیتي اتفاق نیفتاد و به همین دلیل از نیمه 
دوم ســال ۹0 بحث آزاد سازي قیمت نان 
مطرح شــد، بازهم با همان توجیه که البته 
هنوز هم مســکوت باقي مانده و در مقابل 
شــاهد اعلام نرخ هاي جدیــد نان آنهم به 

صورت منطقه اي در کشور هستیم.
تامین هزینه های جاری از جیب مردم

زمزمه هایــی به گــوش می رســد کــه به 

نظــر می آیــد، دولت می خواهــد بعضی از 
هزینه های جاری نانواها را پوشــش دهد و 
چه بهتر که از جیــب مصرف کننده تأمین 
شــوند. اما آنچه که مــا از گفتگو با مردم 
دریافتیم این است که آنان از کیفیت نان در 
بیشترنانوایی ها چندان رضایت ندارند و ابراز 
می کنند نانواها نان فطیر، سوخته، پرنمک و 
بی کیفیت به دست مردم می دهند که باعث 
می شود مشکلات گوارشی زیادی برای آنان 

به وجود بیاید.
تا وقتی که نانواها فقط به ســود خود فکر 
کنند و هدفشــان این باشــد کــه آرد بی 
کیفیــت را خمیر کــرده و به دیــواره تنور 
نخواهد  بدســت  مشــتری  رضایت  بزنند، 
آمــد و از آن طرف این نــان بی کیفیت باز 
 هم ســلامت مصــرف کننــده را به خطر 

می اندازد.
کیفیت نان، معمایی حل نشده

دولت اگر به فکر این اســت که نانواها سود 
ببرنــد باید نظارت بر نانواها را افزایش دهد 
و نان باکیفیتی به دست مردم برسد، تا اگر 
پولی از جیب مردم به جیب نانواها ســرازیر 
می شــود لاقل نان خوب و مرغوبی روانه 
ســبد خانوارها شود. هر چند کیفیت نان در 
این ســال ها یک معمای حل نشده است و 
انگار جدیتی برای حل این مشــکل وجود 

ندارد.

هنوز هیچ گونه تصمیمی 

در خصوص افزایش قیمت 

نان گرفته نشده است و هیچ 

نانوایی نیز نباید افزایش 

قیمت داشته باشد واگر 

شهروندان با موردی مواجه 

شدند آن را با شماره تلفن 

۱۲4 درمیان گذاشته و یا با 

اتحادیه تماس بگیرند

۵۱۱/۱اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی و اراضـی و 
سـاختمانهای  فاقـد سـند رسـمی . 1ـ نظـر به دسـتور مـواد 1 و3 قانـون تعییـن تکلیف وضعیت ثبتـی اراضی 
و سـاختمان هـای فاقـد سـند رسـمی مصـوب 13۹0/۹/۲0 و برابـر رای شـماره 13۹۹۶030۶013000۹۹5  
مـورخ 13۹۹/۶/13 هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانـون مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملک 
گنابـاد تصرفـات مالکانـه و بلامعـارض متقاضـی مجیـد غلامـی ثانی فرزند عباسـعلی در سـه دانگ مشـاع از 
ششـدانگ یـک بـاب مغـازه به مسـاحت 34/۲4 متـر مربع از پلاک شـماره 3۷1 فرعـی از 4- اصلـی واقع در 
اراضـی نوقـاب بخـش یـک حوزه ثبت ملـک گناباد خریداری شـده مـع  الواسـطه از رحمت اله قوام سـعیدی 
نوقابـی مالـک رسـمی محـرز گردیـده اسـت، لـذا بـه موجـب مـاده 3 قانـون  تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتی 
اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی و مـاده 13 آئیـن نامـه مربوطه ایـن آگهـی در دو نوبت بـه فاصله 
15 روز از طریـق ایـن روزنامـه و محلی / کثیرالانتشـار در شـهرها منتشـر و در روسـتاها رای هیـات الصاق تا 
در صورتیکـه اشـخاص ذینفـع بـه آرای اعـلام شـده اعتراض داشـته باشـند باید از تاریـخ انتشـار اولین آگهی 
و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو مـاه اعتراض خـود را به اداره ثبـت محل وقوع ملک تسـلیم و 
گواهـی تقدیـم و رسـید اخـذ نماینـد. معترض بایـد ظرف یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض مبـادرت به تقدیم 
دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل نمایـد و گواهی تقدیم دادخواسـت بـه اداره ثبت محل تحویـل دهد که 
در ایـن صـورت اقدامـات ثبـت موکـول به ارائه حکم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتی که اعتـراض در مهلت 
قانونـی واصـل نگـردد یا معتـرض، گواهی تقدیم دادخواسـت به دادگاه عمومـی محل را ارائه نکنـد اداره ثبت 
مبـادرت بـه صـدور سـند مالکیـت می نمایـد و صدور سـند مالکیت مانـع از مراجعـه متضرر به دادگاه نیسـت. 

تاریـخ انتشـار نوبـت اول: 13۹۹/۷/۲1 تاریخ انتشـار نوبـت دوم: 13۹۹/8/۶
سید ضیاء الدین مهدوی شهری ـ رئیس ثبت اسناد و املاک گناباد

۵۱۱/۲اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی و اراضـی و 
سـاختمانهای  فاقـد سـند رسـمی . 1ـ نظـر به دسـتور مـواد 1 و3 قانـون تعییـن تکلیف وضعیت ثبتـی اراضی 
و سـاختمان هـای فاقـد سـند رسـمی مصـوب 13۹0/۹/۲0 و برابـر رای شـماره 13۹۹۶030۶013000۹۹۶  
مـورخ 13۹۹/۶/13 هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانـون مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملک 
گنابـاد تصرفـات مالکانـه و بلامعـارض متقاضی  مرتضی غلامی ثانی فرزند عباسـعلی در سـه دانگ مشـاع از 
ششـدانگ یـک بـاب مغـازه به مسـاحت 34/۲4 متـر مربع از پلاک شـماره 3۷1 فرعـی از 4- اصلـی واقع در 
اراضـی نوقـاب بخـش یـک حوزه ثبت ملـک گناباد خریداری شـده مـع  الواسـطه از رحمت اله قوام سـعیدی 
نوقابـی مالـک رسـمی محـرز گردیـده اسـت، لـذا بـه موجـب مـاده 3 قانـون  تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتی 
اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی و مـاده 13 آئیـن نامـه مربوطه ایـن آگهـی در دو نوبت بـه فاصله 
15 روز از طریـق ایـن روزنامـه و محلی / کثیرالانتشـار در شـهرها منتشـر و در روسـتاها رای هیـات الصاق تا 
در صورتیکـه اشـخاص ذینفـع بـه آرای اعـلام شـده اعتراض داشـته باشـند باید از تاریـخ انتشـار اولین آگهی 
و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو مـاه اعتراض خـود را به اداره ثبـت محل وقوع ملک تسـلیم و 
گواهـی تقدیـم و رسـید اخـذ نماینـد. معترض بایـد ظرف یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض مبـادرت به تقدیم 
دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل نمایـد و گواهی تقدیم دادخواسـت بـه اداره ثبت محل تحویـل دهد که 
در ایـن صـورت اقدامـات ثبـت موکـول به ارائه حکم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتی که اعتـراض در مهلت 
قانونـی واصـل نگـردد یا معتـرض، گواهی تقدیم دادخواسـت به دادگاه عمومـی محل را ارائه نکنـد اداره ثبت 
مبـادرت بـه صـدور سـند مالکیـت می نمایـد و صدور سـند مالکیت مانـع از مراجعـه متضرر به دادگاه نیسـت. 

تاریـخ انتشـار نوبـت اول: 13۹۹/۷/۲1 تاریخ انتشـار نوبـت دوم: 13۹۹/8/۶
سید ضیاء الدین مهدوی شهری ـ رئیس ثبت اسناد و املاک گناباد

۵۱۱/3اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی و اراضـی و 
سـاختمانهای  فاقـد سـند رسـمی . 1ـ نظر به دسـتور مـواد 1 و3 قانون تعییـن تکلیف وضعیت ثبتـی اراضی و 
سـاختمان های فاقد سـند رسـمی مصـوب 13۹0/۹/۲0 و برابـر رای شـماره 13۹۹۶030۶0130008۷8 مورخ 
13۹۹/5/۲۲ هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانـون مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک گناباد 
تصرفـات مالکانـه و بلامعـارض متقاضـی آقـای عباس اکبر پـور فرزند رجبعلی در ششـدانگ یکبـاب منزل به 
مسـاحت ۲8۶/50 متـر مربـع از پـلاک  شـماره  ۲051 فرعـی از یک اصلی واقـع در اراضی  علـی آباد بخش 
یـک حـوزه ثبـت ملـک گناباد خریداری شـده مع  الواسـطه از محمد حسـین یوسـف نژاد مالک رسـمی محرز 
گردیـده اسـت، لـذا بـه موجـب ماده 3 قانـون  تعییـن تکلیف وضعیـت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند 
رسـمی و مـاده 13 آئیـن نامـه مربوطـه ایـن آگهـی در دو نوبـت بـه فاصلـه 15 روز از طریـق ایـن روزنامه و 
محلـی / کثیرالانتشـار در شـهرها منتشـر و در روسـتاها رای هیـات الصاق تـا در صورتیکه اشـخاص ذینفع به 
آرای اعـلام شـده اعتـراض داشـته باشـند باید از تاریخ انتشـار اولیـن آگهی و در روسـتاها از تاریـخ الصاق در 
محـل تـا دو مـاه اعتـراض خود را بـه اداره ثبت محل وقـوع ملک تسـلیم و گواهی تقدیم و رسـید اخذ نمایند. 
معتـرض بایـد ظـرف یـک مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتراض مبـادرت بـه تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی 
محـل نمایـد و گواهـی تقدیـم دادخواسـت بـه اداره ثبت محـل تحویل دهد کـه در این صـورت اقدامات ثبت 
موکـول بـه ارائـه حکـم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتـی کـه اعتـراض در مهلـت قانونـی واصـل نگـردد یا 
معتـرض، گواهـی تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی محـل را ارائه نکنـد اداره ثبت مبادرت به صدور سـند 
مالکیـت مـی نمایـد و صـدور سـند مالکیت مانـع از مراجعه متضرر بـه دادگاه نیسـت. تاریخ انتشـار نوبت اول: 

13۹۹/۷/۶ تاریخ انتشـار نوبـت دوم: 13۹۹/۷/۲1
سید ضیاء الدین مهدوی شهری ـ رئیس ثبت اسناد و املاک گناباد

۵۱۱/۵اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بردسکن 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتـی و اراضی و سـاختمانهای  
فاقـد سـند رسـمی . برابـر رای شـماره 13۹۹۶030۶0۲100048۹ هیـات اول موضوع قانـون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتـی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتی ملک بردسـکن تصرفات مالکانـه بلامعارض 
متقاضـی آقـای رضـا توکلـی بردسـکن فرزند حسـین به شـماره شناسـنامه 3513 صادره از بردسـکن درششـدانگ 
یکبـاب سـاختمان بـه مسـاحت18/۲۲ متر مربع قسـمتی ازپـلاک ۶00۶ فرعی از4 اصلـی واقع درخراسـان رضوی 
بخـش 4 حـوزه ثبـت ملـک بردسـکن خریـداری از مالک رسـمی آقـای محمد رضـا توکلـی  محرز گردیده اسـت. 
لـذا بـه منظـور اطـلاع عمـوم مراتـب در دو نوبـت بـه فاصلـه 15 روز آگهـی مـی شـود در صورتـی کـه اشـخاص 
نسـبت بـه صـدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریخ انتشـار اولین آگهـی به مدت 
دو مـاه اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، ظـرف مدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، 
دادخواسـت خـود را بـه مراجـع قضایی تقدیـم نمایند. بدیهی اسـت در صورت انقضـای مدت مذکـور و عدم وصول 
اعتـراض طبـق مقـررات سـند مالکیـت صـادر خواهـد شـد. تاریـخ انتشـار نوبـت اول: 13۹۹/۷/۲1 .  تاریخ انتشـار 

نوبـت دوم: 13۹۹/8/۶
غلامرضا گنج بخش-رئیس ثبت اسناد واملاک بردسکن

۵۱۱/4اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتـی و اراضی و سـاختمانهای  
فاقد سـند رسـمی . نظر به دسـتور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند 
رسـمی مصـوب 13۹0/۹/۲0 و برابـر رای شـماره 13۹۹۶030۶00۶001۷18 هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانون 
مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی حوزه ثبت ملـک تربت حیدریه تصرفـات  مالکانـه و بلامعارض متقاضی خانـم آزاده 
رضائـی  فرزنـد علیرضـا بـه شـماره شناسـنامه 0۶۹0۲1۶4۹1 صـادره از تربت حیدریه نسـبت به دودانگ مشـاع از 
ششـدانگ یـک قطعـه زمیـن مزروعی به مسـاحت ۷00000 متـر مربع قسـمتی از پلاکـ  شـماره ۲ تفکیکی از یک 
فرعـی اراضـی محمـد آبـاد پـلاک ۲03 اصلی وقسـمتی از باقیمانـده پـلاک ۲03 اصلی واقـع در خراسـان رضوی 
بخـش پنـج حـوزه ثبت ملک تربـت حیدریه از کل مالکیت مشـاعی متقاضی وخریداری از حسـین جعفری وحسـن 
محمـد حسـینی ومصطفی حسـینی وبرابـر شـماره 13۹۹۶030۶00۶001۷1۹ هیـات اول موضوع مـاده یک قانون 
مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبت ملـک تربت حیدریـه تصرفـات مالکانه وبلامعـارض متقاضی خانـم الناز 
رضائـی بـه ولایـت پدرش علیرضا بشـماره شناسـنامه 0۶۹0۷۶8۹۹0 صـادره از تربت حیدریه نسـبت بـه دو دانگ 
مشـاع از ششـدانگ یـک قطعه زمیـن مزروعی به مسـاحت ۷00000 مترمربع قسـمتی از پلاک شـماره ۲ تفکیکی 
از یـک فرعـی اراضـی محمـد آبـاد  پـلاک ۲03 اصلـی وقسـمتی از باقیمانده پـلاک ۲03 اصلـی واقع در خراسـان 
رضـوی بخـش پنج حـوزه ثبت ملک تربـت حیدریه از کل مالکیت مشـاعی متقاضی و خریداری از حسـین جعفری 
وحسـن محمد حسـینی ومصطفی حسـینی وبرابـر رای شـماره 13۹۹۶030۶00۶001۷۲0 هیـات اول موضوع ماده 
یـک قانـون مذکـور مسـتقر در واحد ثبتی حـوزه ثبت ملک تربـت حیدریه تصرفـات مالکانه وبلامعـارض  متقاضی 
خانـم الهـام رضائـی فرزنـد علیرضا بشـماره شناسـنامه 1040 صـادره از تربـت حیدریه نسـبت به دودانگ مشـاع از 
ششـدانگ یـک قطعـه زمین مزروعـی به مسـاحت ۷00000  متر مربع قسـمتی از پلاک شـماره ۲ تفکیکی از یک 
فرعـی اراضـی محمـد آبـاد پـلاک ۲03 اصلی وقسـمتی از باقیمانـده پـلاک ۲03 اصلی واقـع در خراسـان رضوی 
بخش پنج حوزه ثبت ملک تربت حیدریه از کل مالکیت مشـاعی متقاضی و خریداری از  حسـین جعفری  وحسـن 
محمـد حسـینی و مصطفی حسـینی محرز گردیده اسـت. لـذا به موجب مـاده 3 قانون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتی 
اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی و مـاده 13 قانـون آئیـن نامه مربوطـه این آگهـی در دو نوبـت به فاصله 
15 روز از طریـق روزنامـه محلی و کثیرالانتشـار در  شـهرها منتشـر تا در صورتیکه اشـخاص ذینفع بـه آرای اعلام 
شـده اعتـراض داشـته باشـند بایـد از تاریـخ انتشـار اولین آگهی تـا دو ماه اعتـراض خود را بـه ایـن اداره ثبت محل 
وقـوع ملـک تسـلیم و رسـید اخذ نمایند.  معتـرض باید  ظرف یـک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض مبـادرت به تقدیم 
دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محل نماید و گواهی دادخواسـت بـه اداره ثبت محل تحویل دهد کـه در این صورت 
اقدامـات ثبـت موکـول بـه ارائه حکم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتی که اعتـراض در مهلت قانونـی واصل نگردد 
یـا معتـرض، گواهـی تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل را ارائه نکنـد اداره ثبـت مبادرت به صدور سـند 
مالکیـت مـی نمایـد و صدور سـند مالکیـت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیسـت. تاریخ انتشـار نوبـت اول: ۷/۲1/ 

13۹۹ . تاریخ انتشـار نوبـت دوم: 13۹۹/8/۷
محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

۵۱۱/6هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  
)۵۵۱0(

آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتی و اراضی و سـاختمانهای فاقد 
سـند رسـمی نظـر بـه دسـتور مـواد 1 و 3 و قانـون تعیین تکلیـف وضعیت اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی 
مصـوب 13۹0/0۹/۲0 و برابـر رای شـماره 13۹۹۶030۶005005510  مـورخ ۹۹/0۷/14 هیـات اول موضـوع مـاده 
یـک قانـون مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی نیشـابور تصرفات مالکانـه و بلامعـارض آقـای مصطفی پیرگـزی فرزند 
محمدهاشـم  نسـبت بـه ششـدانگ یکبـاب سـاختمان  بـه مسـاحت 153/53 مترمربع از پـلاک شـماره 38۷ فرعی 
مجـزی شـده از ۶ فرعـی  از 10۷ اصلـی  واقـع در اراضـی زهـد   بخـش 1۲ حـوزه ثبت ملک نیشـابور خریـداری از 
مالکیـن رسـمی آقایـان احمـد حلاجان و محمـود حلاجان فرزنـدان ارسـلان  محرز گردیـده اسـت.لذا بموجب ماده 
3 قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی و مـاده 13 ائین نامـه مربوطه این 
اگهـی در دونوبـت بـه فاصلـه 15 روز از طریـق ایـن روزنامه و محلی کثیرالانتشـار در شـهرها و در روسـتاها از تاریخ 
الصـاق در محـل تـا دو مـاه اعتـراض خـود را بـه اداره ثبـت محـل وقوع ملک تسـلیم و رسـید اخذ نماینـد معترض 
بایـد ظـرف مـدت یـک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض مبـادرت به تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی محـل نماید و 
گواهـی تقدیـم دادخواسـت را بـه اداره ثبت محـل تحویل دهد که در ایـن صورت اقدامات ثبت موکـول به ارائه حکم 
قطعـی دادگاه اسـت و در صورتـی ک اعتـراض در مهلـت قانونی واصل نگـردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواسـت 
بـه دادگاه عمومـی محـل را ارائـه نکنـد اداره ثبـت مبـادرت به صدور سـند مالکیت مـی نماید و صدور سـند مالکیت 
مانـع از مراجعـه متضـرر به دادگاه نیسـت . تاریخ انتشـار نوبـت اول ۹۹/0۷/۲1 تاریخ انتشـار نوبـت دوم ۹۹/08/0۶   

علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

۵۱۱/7هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  
)۵496(

آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی و اراضـی و 
سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی نظـر بـه دسـتور مـواد 1 و 3 و قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت اراضـی و 
برابـر رای شـماره 13۹۹۶030۶0050054۹۶و  سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مصـوب 13۹0/0۹/۲0 و 
13۹۹۶030۶0050054۹۷  مـورخ ۹۹/0۷/14  هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانـون مذکور مسـتقر در واحد 
ثبتـی نیشـابور تصرفـات مالکانـه و بلامعـارض آقـای غلامرضا یـزدی فرزنـد ابوالفضل و خانـم اعظم کریمی 
فرزند محمدحسـن هر کدام  نسـبت به سـه دانگ مشـاع از ششـدانگ  یکباب سـاختمان  به مسـاحت ۹4/88 
مترمربـع از پـلاک شـماره ۲۲1  اصلـی  واقـع در اراضـی بکاول  بخش ۲ حـوزه ثبت ملک نیشـابور خریداری 
از مالـک رسـمی آقـای سـیدمحمد بکائیـان محـرز گردیـده اسـت.لذا بموجـب مـاده 3 قانـون تعییـن تکلیف 
وضعیـت ثبتـی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی و مـاده 13 ائین نامـه مربوطه این اگهـی در دونوبت 
بـه فاصلـه 15 روز از طریـق ایـن روزنامـه و محلی کثیرالانتشـار در شـهرها و در روسـتاها از تاریـخ الصاق در 
محـل تـا دو مـاه اعتـراض خـود را بـه اداره ثبـت محل وقوع ملک تسـلیم و رسـید اخـذ نمایند معتـرض باید 
ظـرف مـدت یـک ماه از تاریخ تسـلیم اعتـراض مبادرت به تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محل نماید 
و گواهـی تقدیـم دادخواسـت را بـه اداره ثبـت محل تحویـل دهد که در این صـورت اقدامات ثبـت موکول به 
ارائـه حکـم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتی ک اعتـراض در مهلت قانونـی واصل نگردد یـا معترض گواهی 
تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل را ارائـه نکنـد اداره ثبـت مبـادرت بـه صـدور سـند مالکیت می 
نمایـد و صـدور سـند مالکیـت مانـع از مراجعه متضـرر به دادگاه نیسـت . تاریخ انتشـار نوبـت اول ۹۹/0۷/۲1 

تاریخ انتشـار نوبـت دوم ۹۹/08/0۶   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

۵۱۱/8هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  
)۵487(

آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی و اراضی و 
سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی نظـر بـه دسـتور مـواد 1 و 3 و قانـون تعییـن تکلیف وضعیـت اراضی و 
سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مصـوب 13۹0/0۹/۲0 و برابـر رای شـماره 13۹۹۶030۶00500548۷  
مـورخ ۹۹/0۷/14  هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانـون مذکور مسـتقر در واحد ثبتی نیشـابور تصرفات 
مالکانـه و بلامعـارض خانـم لیـلا چمبـری  فرزنـد یارعلـی نسـبت بـه ششـدانگ  یکباب سـاختمان  به 
مسـاحت 11۷/55 مترمربـع از پـلاک شـماره 335 فرعی مجزی شـده از 313 فرعـی از 4۲  اصلی  واقع 
در اراضـی عیـدگاه  بخـش 1۲ حـوزه ثبـت ملک نیشـابور خریداری از مالک رسـمی آقـای  علی رضاپور 
محـرز گردیـده اسـت.لذا بموجـب مـاده 3 قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتی اراضـی و سـاختمانهای 
فاقـد سـند رسـمی و مـاده 13 ائیـن نامـه مربوطه این اگهـی در دونوبت بـه فاصلـه 15 روز از طریق این 
روزنامـه و محلـی کثیرالانتشـار در شـهرها و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو مـاه اعتراض 
خـود را بـه اداره ثبـت محـل وقوع ملک تسـلیم و رسـید اخـذ نمایند معتـرض باید ظرف مـدت یک ماه 
از تاریـخ تسـلیم اعتـراض مبادرت بـه تقدیم دادخواسـت به دادگاه عمومـی محل نمایـد و گواهی تقدیم 
دادخواسـت را بـه اداره ثبـت محـل تحویـل دهد که در ایـن صورت اقدامـات ثبت موکول بـه ارائه حکم 
قطعـی دادگاه اسـت و در صورتـی ک اعتـراض در مهلت قانونـی واصل نگردد یا معتـرض گواهی تقدیم 
دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل را ارائـه نکنـد اداره ثبت مبادرت به صدور سـند مالکیـت می نماید 
و صـدور سـند مالکیـت مانـع از مراجعـه متضـرر بـه دادگاه نیسـت . تاریخ انتشـار نوبـت اول ۹۹/0۷/۲1 

تاریخ انتشـار نوبـت دوم ۹۹/08/0۶   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

۵۱۱/۱4 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  
)۵474(

آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی و اراضـی و 
سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی نظـر بـه دسـتور مـواد 1 و 3 و قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت اراضـی و 
سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مصـوب 13۹0/0۹/۲0 امـلاک متقاضیانـی کـه در هیات موضـوع ماده یک 
قانـون مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی نیشـابور مورد رسـیدگی و تصرفـات مالکانـه و بلامعارض انـان محرز و 
رای لازم صـادر گردیـده اسـت جهـت اطـلاع عمـوم به شـرح ذیل اگهـی می گـردد. املاک متقاضیـان واقع 
در حـوزه ثبتـی نیشـابور بخـش 1۲ پـلاک 10۶ اصلـی الـف( 1۲01 فرعـی مجـزی شـده از 518 فرعی آقای 
علـی فـرخ ابادی فرزند محمدباقر نسـبت به ششـدانگ یکباب سـاختمان بـه مسـاحت 1۲۹/۷5 مترمربع واقع 
در اراضـی چشـمه مـراد خریـداری از محـل مالکیت مشـاعی متقاضـی و مالک رسـمی خانم صدیقه سـبیانی 
برابـر رای شـماره 13۹۹۶030۶0050054۷4 ب( 1۲01 فرعـی و 1۲85 فرعـی مجـزی شـده از 518 فرعـی 
آقـای علـی فـرخ آبـادی فرزنـد محمدباقـر نسـبت به ششـدانگ یکبـاب مغـازه بـه مسـاحت 4۶/81 مترمربع 
واقـع در اراضـی چشـمه مـراد خریـداری از مالـک رسـمی آقـای احمـد نظر فرزنـد عبـاس برابر رای شـماره 
13۹۹۶030۶0050054۷۹  .لـذا بموجـب مـاده 3 قانـون تعییـن تکلیف وضعیـت ثبتی اراضی و سـاختمانهای 
فاقـد سـند رسـمی و مـاده 13 ائیـن نامـه مربوطـه ایـن اگهـی در دونوبـت بـه فاصلـه 15 روز از طریـق این 
روزنامـه و محلـی کثیرالانتشـار در شـهرها و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو ماه اعتـراض خود 
را بـه اداره ثبـت محـل وقـوع ملـک تسـلیم و رسـید اخـذ نمایند معتـرض باید ظرف مـدت یک مـاه از تاریخ 
تسـلیم اعتـراض مبـادرت بـه تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی محل نمایـد و گواهی تقدیم دادخواسـت را 
بـه اداره ثبـت محـل تحویـل دهد کـه در این صورت اقدامـات ثبت موکول بـه ارائه حکم قطعی دادگاه اسـت 
و در صورتـی ک اعتـراض در مهلـت قانونـی واصـل نگـردد یا معتـرض گواهی تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه 
عمومـی محـل رذا ارائـه نکنـد اداره ثبـت مبـادرت بـه صدور سـند مالکیـت می نمایـد و صدور سـند مالکیت 
مانـع از مراجعـه متضـرر بـه دادگاه نیسـت  بدیهـی اسـت برابـر مـاده 13 ائیـن نامه مذکـور در مورد قسـمتی 
از املاکـی کـه قبـلا اظهارنامـه ثبتـی پذیرفتـه نشـده واحـد ثبتـی بـا رای هیـات پـس از تنظیـم اظهارنامـه 
حـاوی تحدیدحـدود مراتـب را در اولیـن اگهـی نوبتـی و تحدیـد حـدود بصـورت همزمـان بـه اطـلاع عموم 
مـی رسـاند و نسـبت بـه امـلاک در جریـان و فاقـد سـابقه تحدید حـدود واحـد ثبتی اگهـی تحدید حـدود را 
بصـورت اختصاصی منتشـر می نماید. تاریخ انتشـار نوبت اول ۹۹/0۷/۲1 تاریخ انتشـار نوبـت دوم ۹۹/08/0۶   

علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

۵۱۱/9هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  
)۵48۲(

آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامه قانون تعییـن تکلیف وضعیت ثبتـی و اراضی و سـاختمانهای فاقد 
سـند رسـمی نظـر بـه دسـتور مـواد 1 و 3 و قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی 
مصـوب 13۹0/0۹/۲0 و برابـر رای شـماره 13۹۹۶030۶00500548۲  مـورخ ۹۹/0۷/14  هیـات اول موضوع ماده یک 
قانـون مذکـور مسـتقر در واحد ثبتی نیشـابور تصرفات مالکانه و بلامعـارض خانم زهرا میرزایی فرزند محمد  نسـبت به 
ششـدانگ  یکبـاب سـاختمان  به مسـاحت ۷5/5 مترمربع از پلاک شـماره 1۲4 فرعـی  از ۲۲4  اصلـی  واقع در اراضی 
احمدابـاد  بخـش ۲ حـوزه ثبـت ملـک نیشـابور خریـداری از مالـک رسـمی آقای حسـین گلشـنی فرزند خیرالـه محرز 
گردیـده اسـت.لذا بموجـب مـاده 3 قانون تعییـن تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی و ماده 
13 ائیـن نامـه مربوطـه این اگهـی در دونوبت به فاصلـه 15 روز از طریق این روزنامه و محلی کثیرالانتشـار در شـهرها 
و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو مـاه اعتراض خـود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسـلیم و رسـید اخذ 
نماینـد معتـرض بایـد ظـرف مـدت یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتـراض مبادرت بـه تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی 
محـل نمایـد و گواهـی تقدیم دادخواسـت را بـه اداره ثبت محـل تحویل دهد کـه در این صورت اقدامـات ثبت موکول 
بـه ارائـه حکـم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتی ک اعتـراض در مهلت قانونـی واصل نگردد یا معتـرض گواهی تقدیم 
دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل را ارائـه نکنـد اداره ثبت مبـادرت به صدور سـند مالکیت می نماید و صدور سـند 
مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیسـت . تاریخ انتشـار نوبت اول ۹۹/0۷/۲1 تاریخ انتشـار نوبت دوم ۹۹/08/0۶   

علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور
۵۱۱/۱0هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  

)۵348(
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامه قانون تعییـن تکلیف وضعیت ثبتـی و اراضی و سـاختمانهای فاقد 
سـند رسـمی نظر به دسـتور مواد 1 و 3 و قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مصوب 
13۹0/0۹/۲0 و برابـر رای شـماره 13۹۹۶030۶005005348  مـورخ ۹۹/0۷/0۷  هیـات اول موضـوع مـاده یک قانون 
مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی نیشـابور تصرفـات مالکانـه و بلامعارض خانـم فاطمه ماروسـی فرزند چراغعلی  نسـبت 
بـه ششـدانگ  یکبـاب سـاختمان  بـه مسـاحت 145/۹0 مترمربـع از پـلاک شـماره ۲30 فرعـی  از ۲34  اصلـی  واقع 
در اراضـی حدیـره  بخـش ۲ حـوزه ثبـت ملـک نیشـابور خریـداری از مالک رسـمی آقـای محمدصادق محیـط آبادی 
فرزنـد عبـاس محـرز گردیده اسـت.لذا بموجـب ماده 3 قانـون تعیین تکلیف وضعیت ثبتـی اراضی و سـاختمانهای فاقد 
سـند رسـمی و مـاده 13 ائیـن نامـه مربوطـه ایـن اگهـی در دونوبت بـه فاصلـه 15 روز از طریـق این روزنامـه و محلی 
کثیرالانتشـار در شـهرها و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو مـاه اعتراض خـود را به اداره ثبـت محل وقوع 
ملـک تسـلیم و رسـید اخـذ نماینـد معتـرض بایـد ظرف مـدت یک مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتراض مبـادرت بـه تقدیم 
دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل نمایـد و گواهی تقدیم دادخواسـت را بـه اداره ثبت محل تحویل دهـد که در این 
صـورت اقدامـات ثبـت موکـول بـه ارائه حکم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتـی ک اعتـراض در مهلـت قانونی واصل 
نگـردد یـا معتـرض گواهـی تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی محـل را ارائه نکنـد اداره ثبت مبادرت به صدور سـند 
مالکیـت مـی نمایـد و صدور سـند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیسـت . تاریخ انتشـار نوبـت اول ۹۹/0۷/۲1 

تاریخ انتشـار نوبـت دوم ۹۹/08/0۶   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

۵۱۱/۱۱هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  
)۵489(

آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامه قانون تعییـن تکلیف وضعیت ثبتـی و اراضی و سـاختمانهای فاقد 
سـند رسـمی نظر به دسـتور مواد 1 و 3 و قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مصوب 
13۹0/0۹/۲0 و برابـر رای شـماره 13۹۹۶030۶00500548۹  مـورخ ۹۹/0۷/14  هیـات اول موضـوع مـاده یک قانون 
مذکور مسـتقر در واحد ثبتی نیشـابور تصرفات مالکانه و بلامعارض شـهرداری نیشـابور به شناسـه ملی 14003۲34۶80  
نسـبت بـه ششـدانگ یـک قطعه محوطه محصـور به مسـاحت 15۹5 مترمربع از پلاک شـماره 55 فرعـی از 48 اصلی 
واقـع در اراضـی باغنـو   بخـش 1۲ حوزه ثبت ملک نیشـابور خریداری از مالک رسـمی خانم رقیه سـیف العلمایی محرز 
گردیـده اسـت.لذا بموجـب مـاده 3 قانون تعییـن تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی و ماده 
13 ائیـن نامـه مربوطـه این اگهـی در دونوبت به فاصلـه 15 روز از طریق این روزنامه و محلی کثیرالانتشـار در شـهرها 
و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو مـاه اعتراض خـود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسـلیم و رسـید اخذ 
نماینـد معتـرض بایـد ظـرف مـدت یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتـراض مبادرت بـه تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی 
محـل نمایـد و گواهـی تقدیم دادخواسـت را بـه اداره ثبت محـل تحویل دهد کـه در این صورت اقدامـات ثبت موکول 
بـه ارائـه حکـم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتی ک اعتـراض در مهلت قانونـی واصل نگردد یا معتـرض گواهی تقدیم 
دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل را ارائـه نکنـد اداره ثبت مبـادرت به صدور سـند مالکیت می نماید و صدور سـند 
مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیسـت . تاریخ انتشـار نوبت اول ۹۹/0۷/۲1 تاریخ انتشـار نوبت دوم ۹۹/08/0۶   
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۵۱۱/۱۲هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  

)۵۵6۱(
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانون تعییـن تکلیف وضعیـت ثبتی و اراضـی و سـاختمانهای فاقد 
سـند رسـمی نظر به دسـتور مواد 1 و 3 و قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مصوب 
13۹0/0۹/۲0 و برابـر رای شـماره 13۹۹۶030۶0050055۶1  مـورخ ۹۹/0۷/15  هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانـون 
مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی نیشـابور تصرفات مالکانـه و بلامعارض آقـای غلامعلی لطفـی فرزند علی اکبر  نسـبت به 
ششـدانگ  یـک قطعـه زمیـن مزروعـی به مسـاحت  ۶85۲3 مترمربع از پـلاک شـماره 138و13۹ اصلی  واقـع در اراضی 
ده لاری  بخـش 1۲ حـوزه ثبـت ملک نیشـابور خریداری از مالک رسـمی آقای محمدحسـین شـاه ابـادی فرزند علی اکبر 
محـرز گردیـده اسـت.لذا بموجـب مـاده 3 قانـون تعییـن تکلیف وضعیـت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی 
و مـاده 13 ائیـن نامـه مربوطـه ایـن اگهـی در دونوبت بـه فاصلـه 15 روز از طریق این روزنامـه و محلی کثیرالانتشـار در 
شـهرها و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو ماه اعتـراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسـلیم و رسـید 
اخـذ نماینـد معتـرض باید ظـرف مدت یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتـراض مبادرت به تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی 
محـل نمایـد و گواهـی تقدیـم دادخواسـت را بـه اداره ثبـت محـل تحویل دهد کـه در این صـورت اقدامات ثبـت موکول 
بـه ارائـه حکـم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتـی ک اعتـراض در مهلـت قانونی واصل نگـردد یا معتـرض گواهی تقدیم 
دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل را ارائـه نکنـد اداره ثبـت مبـادرت بـه صدور سـند مالکیت مـی نماید و صدور سـند 
مالکیـت مانـع از مراجعه متضرر به دادگاه نیسـت . تاریخ انتشـار نوبت اول ۹۹/0۷/۲1 تاریخ انتشـار نوبـت دوم ۹۹/08/0۶   

علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

بررسی شکایت های مردم در خصوص افزایش قیمت نان در مشهد

سلیقه ای شدن 
قیمت نان
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مخاطب یا مشتری
احسان احراری

بهترین طرحواره از انســان معاصر، مشتری ست. کسی که در جستجویی پوچ به دنبال لذت 
می دود و درست در آن لحظه ای که باید لذت ببرد، حواسش پرت می شود. همه چیز برای او 
کالاست و کالا چیزی ست که در غیبت ارزش دارد. یعنی به محض اینکه چیزی را به دست 
می آورد، ارزشش زایل می شود و او به چیزهایی که هنوز به دست نیاورده فکر می کند. او در 
اکنــون، حضوری پوچ دارد و در آینده حضــوری بیهوده. این فیلم را که می بیند به فیلم های 
دیگــر فکر می کند. این کتاب را که می خواند، به کتاب های دیگر فکر می کند. این آدم را که 
می بیند، به آدم های بعدی فکر می کند. او در ســطح زندگی می کند و با عمق بیگانه اســت. 
به جای اســتفاده کردن، دستمالی می کند. به جای فهمیدن، تظاهر می کند. به جای دیالوگ، 
منولوگ می کند. او نه ســاختن بلد است، نه تعمیر کردن و نه حتی به اشتراک گذاشتن. تنها 
مهارتش خریدن و دور انداختن است. تراژیک وار فکر می کند حق دارد، اما ندارد. فکر می کند 
انتخاب دارد، اما ندارد. فکر می کند لذت دارد، اما ندارد. فکر می کند زندگی می کند، اما بود و 

نبودش برای هیچکس مهم نیست. 
مشــتری فکر می کند که قدرت دارد و مرکز توجه جهان اســت و می تواند هر طور که دلش 
بخواهد زندگی کند؛ اما خیر! او فقط قطعه ای مشــابه با میلیاردها قطعه ی دیگر است که باید 
در مسیر از پیش طراحی شــده گام بردارد. در مقابل این دیکتاتور ناآگاه، مخاطب قرار دارد. 
موجودی که به حضور خودش آگاه اســت و بــه طرز دموکراتیکی با جهان پیرامونش ارتباط 

برقرار می کند و در ساختن و تعمیر دنیایی بهتر، مشارکت می کند.
مخاطب که ســاکن اعماق است و با سطح رابطه ای ندارد، علاوه بر حضور آگاهانه در اکنون 
و آینده، گذشــته را نیز به یاد دارد. زیرا برای هر چیزی که در زندگیش وارد می شود، حرمت 
قائل اســت؛ چه برســد به آدم ها. بر خلاف مشتری که از آینده اش طلبکار است، مخاطب به 
آینده اش بدهکار اســت. برخلاف مشــتری که برای راضی کردنش یک تبلیغ خوش رنگ و 
لعاب کافی ســت، رضایت مخاطب را نمی توان به راحتی جلب کرد و با وعده و وعید فریبش 
داد. اگر چه او سخت راضی می شود ولی وقتی بشود، مثل مشتری نیست که سریع رها کند. 
او اهل رها کردن نیســت. مخاطب به جای تظاهر، ســوال می کند. به جای تفاخر، تقســیم 

می کند. به جای طمع، به اشتراک می گذارد.
مخاطب، حتی اگر غمگین و تنها و آشــفته و بی کس و غریب و جدا افتاده باشــد، در نهایت 
خوشــبخت است و به معنای واقعی زندگی کرده است؛ چرا که مشابه ندارد و قابل جایگزین 
نیست. و مشتری، هر چقدر هم که دورش شلوغ باشد و بخندد و مصرف کند، بازنده ای کنار 

میلیاردها بازنده ی دیگر است.

 چرا زندگی

ســرویس اجتماعی/ کرونــا؛ رکورد جدیدی 
در کشــورمان بجای گذاشت و با گذر از مرز 
پانصدهــزار نفر مبتلا، چه اهمیت بدهیم چه 
نه، چه جدی بگیریم چه نه؛ روز گذشته ۲51 
نفر از هــم وطنانمان را از مــا گرفت. موج 
ســوم این ویروس همزمان با سرمای پاییز 
همه گیرتر از گذاشته جولان می دهد. آن هم 
در شرایطی که انگار همه چیز دست به دست 
هم داده تا بیشترین آســیب را مردم و کادر 
از جان گذشــته درمان ببینند. از یک ســو 
تحریم های ناعادلانه و ضد حقوق بشری که 
نفس اقتصاد و درمان را گرفته، از سوی دیگر 
بی توجهی برخی از هم وطنان که انگار کرونا 
را فرامــوش کرده اند چه با ســفر کردن چه 
تجمعات غیر ضــروری و چه رعایت نکردن 
پرتوکل های بهداشــتی و در نهایت دســت 

خالی و تنهای کادر درمــان که نه حال روز 
اقتصادی خوبی دارد، نه حداقل  نیازهایشــان 
برآورده می شــود. شــرایط را از قبل نگران 

کننده تر کرده است. 
بارها در رابطه با دوگانه معیشــت و سلامت 
گفته شده است اما تا این لحظه دولت با تمام 
راهکارهایش نتوانســته راه حل مناســبی را 
اتخاذ کند و متاسفانه با شروع مهر، آغاز سال 
تحصیلی و ضعــف در مدیریت این موضوع 
نگرانی تازه ای به تمام موارد بالا اضافه شد. 
حالا تمام این مســائل دســت به دست هم 
دادند تا برای بار ســوم روزهای نگران کننده 

کرونایی را تجربه کنیم.
در همین رابطه روز گذشته سخنگوی وزارت 
بهداشــت با بیان اینکه مجمــوع مبتلایان 
کووید1۹ در کشور از نیم میلیون تن گذشت، 

گفت: متاسفانه در طول شــبانه روز گذشته 
۲51 تن به دلیل این بیماری جان باختند.

دکتر سیماســادات لاری گفــت: از دیروز تا 
امروز ۲0 مهر 13۹۹ و بر اســاس معیارهای 
قطعی تشخیصی، 3 هزار و 8۲۲ بیمار جدید 
مبتلا به کووید1۹ در کشور شناسایی شد که 

یک هزار و ۷۲4 نفر از آنها بستری شدند.
وی افــزود: مجموع بیمــاران کووید1۹ در 

کشور به 500 هزار و ۷5 نفر رسید.
لاری گفت: متاســفانه در طول ۲4 ســاعت 
گذشــته، ۲51 بیمار کوویــد1۹ جان خود را 
از دســت دادند و مجموع جان باختگان این 

بیماری به ۲8 هزار و 544 نفر رسید.
سخنگوی وزارت بهداشت افزود: خوشبختانه 
تــا کنون 40۶ هزار و 38۹ نفــر از بیماران، 
بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده 

اند.
وی گفــت: 448۲ نفر از بیمــاران مبتلا به 
کووید1۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت 

مراقبت قرار دارند.
لاری گفــت: تا کنون چهــار میلیون و 31۲ 
هزار و 514 آزمایش تشــخیص کووید1۹ در 

کشور انجام شده است.
ســخنگوی وزارت بهداشــت در توضیــح 
اســتانهای در شــرایط قرمز کرونــا گفت: 
آذربایجان  قم،  اصفهان،  تهران،  اســتانهای 
شرقی، خراســان جنوبی، ســمنان، قزوین، 
کرمانشــاه،  خوزســتان،  اردبیل،  لرســتان، 
کهگیلویــه و بویراحمــد، گیلان، بوشــهر، 
زنجان، ایلام، خراســان رضــوی، مازندران، 
البــرز، آذربایجان  چهارمحــال و بختیاری، 
غربی، مرکزی، کرمان، خراســان شــمالی، 

همدان و یزد در وضعیت قرمز قرار دارند.
وی همچنین درباره اســتانهای در شــرایط 
هشدار گفت: استانهای کردستان، هرمزگان، 
فارس و گلستان نیز در وضعیت هشدار قرار 

دارند.
و اما حرف آخر؛ مدت هاســت که درگیر این 
ویروس منحوس شده ایم و هر روز مسئولین 
راه کار تقصیــر را گــردن گروهی  بجــای 
می اندازنــد. یک روز عمــل نکردن مردم به 
پرتوکل ها، یک روز مسافرت ها، یک روز آغاز 
ســال تحصیلی و یک بارهــم تجمعات غیر 
ضروری اما این غــر زدن ها هیچ باری را از 
دوش کادر درمان برنمیدارد. شاید لازم باشد 
پاندومی، دوباره  ایــن  مثل روزهای آغازین 
یک عزم مردمی به کمک سربازان خط مقدم 

این جنگ ناعادلانه بشتابد. 

معاون بهداشــت وزارت بهداشــت، با اشــاره به جریمه تخلفات 
بهداشــتی، گفت: عابران پیاده که ماسک نمی زنند، با استفاده از 
دوربین های پلیس، شناســایی و جریمه می شــوند. رئیسی گفت: 
جریمه افراد دقیقاً مثل کسانی است که کمربند ایمنی را هنگامی 
رانندگی نمی بندند و اگر پلیس ببیند، جریمه می شوند و اگر نبیند، 

جریمه نمی شوند.
علیرضا رئیســی، روز یکشــنبه در نشســت خبری که به صورت 
ویدئوکنفرانس برگزار شد، به تفاوت های آنفلوانزا و کرونا در فصل 
سرما اشــاره کرد و گفت: ویروس کرونا، نه دارو دارد، نه واکسن 
موثــری و تنها راهی که می تــوان با کرونا مقابلــه کرد، رعایت 

بهداشت فردی است.
به نوشــته مهر، وی افزود: رعایت بهداشــت فردی جز با آموزش 
فرهنگ سازی امکان پذیر نیست.رئیسی با اشاره به اینکه آنفلوانزا 
واکســن و دارو دارد، گفت: خوشــبختانه از بابت آنفلوانزا چندان 
مشــکلی نداریم.وی ادامه داد: دنیا کم کم به این قسمت می رسد 

که محدودیت های گسترده جواب می دهد.
رئیســی گفت: اصولًا مقابله با کرونا جز با مسئولیت پذیری مردم 

شــدنی نیســت.وی با اعلام اینکه جریمه برای کسانی است که 
نمی خواهند همراه مردم باشند، ادامه داد: بیش از 50 درصد مردم 
از اواخر فروردین همیشــه پروتکل ها را رعایت کرده اند و از همین 
رو، یک مطالبه مردمی برای برخورد با کســانی وجود دارد که این 
پروتکل ها را رعایت نمی کنند.رئیسی گفت: جریمه افراد دقیقاً مثل 
کســانی اســت که کمربند ایمنی را هنگامی رانندگی نمی بندند و 
اگر پلیس ببیند، جریمه می شــوند و اگر نبیند، جریمه نمی شــوند.

وی افزود: راننده تاکســی که ماسک نزده به راحتی توسط پلیس 
راهنمایــی و رانندگی جریمه می شــود و راننــدگان اتوبوس هم 
اگر رعایت نکنند، شــرکت آن اتوبوس جریمه خواهد شــد.معاون 
بهداشت وزارت بهداشــت، در رابطه با جریمه اصناف، گفت: اگر 
فردی باشــد که خودش ماسک نزند، بار اول اخطار کتبی، بار دوم 
300 هزار تومان، بار سوم یک میلیون تومان و در نهایت آن واحد 
صنفی که مشــتری های بدون ماســک هم پذیرفته است، پلمب 

می شود.
وی با اعلام اینکه عابر پیاده را پلیس و ناظرین ببینند، افزود: چهره 
نگاری با دوربین های پلیس صورت می گیرد. از همان سیستم که 
برای برخورد با بی حجابی اســتفاده می شــود، برای این افراد نیز 
استفاده می شود.رئیسی ادامه داد: چون همه اطلاعات افراد وجود 
دارد، جریمه خواهند شــد. جرایم هم به حســاب وزارت بهداشت 

واریز می شود و به همین دلیل ما از این پول نخواهیم گذشت.
وی با اعلام اینکه جریمه پروتکل ها فعلا در تهران اجرا می شود، 
گفــت: انتظار داریم مردم با رعایت کامل پروتکل ها، اجازه ندهند 

وضعیت بیماری بدتر شود.

۲۵۱ نفر فوتی در شبانه روز گذشته 

کرونا ۵00k شد

عابران پیاده که ماسک نمی زنند، با دوربین پلیس، شناسایی و جریمه می شوند 
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روایت یک اتفاق ناخوشایند در بستری چالش برانگیز؛

نقدی بر فیلم »ایستگاه اتمسفر«
احمد صبریان

بازیگران:  جعفــری.  مهدی  کارگردان: 
افشار، شاهرخ  آناهیتا  محســن کیایی، 

فروتنیان، رویا افشار و سوگل قلاتیان
کیایی(  )محسن  داستان؛ وحید  خلاصه 
و مرجان )آناهیتا افشــار( مدتی است از 
هم جدا شــده اند. اما ایــن موضوع را از 
خانواده پنهان کرده اند و به دلایل خاصی 
مجبورند به زندگی کنار هم ادامه دهند. 
مرجان در یک سانحه رانندگی که وحید 
پشــت فرمان اســت جانش را از دست 

می دهد. وحید پس از مرگ مرجان، به موضوعاتی درباره وی پی می  برد و رازهایی برایش آشــکار 
می شود.

مهدی جعفری فعالیت ســینمایی خود را با ساخت فیلم مستند، کوتاه و فیلم برداری آغاز کرده است. 
نگارش فیلمنامه »ایســتگاه اتمسفر« را مهدی جعفری و مهین عباس  زاده به طور مشترک برعهده 
داشته اند و مصطفی کیایی نیز مشاور کارگردان بوده است. نیمی از زمان »ایستگاه اتمسفر« به رفت و 
آمدهای متعدد آدم های فیلم و دیالوگ هایی می گذرد که البته نقش چندانی در پیشبرد داستان ندارند. 
اگرچــه کارگردان موضوعات اخلاقی چون »جوانمردی« و »اعتماد« را در لابه لای ســکانس های 
فیلم گنجانده اســت، اما پرداختن به مباحثی چون »تولید داخلی« و »اشــتغال زایی« که در قالب 
تک جمله هایی در فیلم مطرح می شوند، ممکن است برای تماشاگر شعاری به نظر برسد. »ایستگاه 
اتمسفر« ملودرامی اجتماعی است که با روایت قصه ای متفاوت با نگره های اجتماعی، برای مخاطب 
باورپذیر است. در خلاصه داستان فیلم آمده است: »اتمسفر هوای زمین را دارد و ما هوای همدیگر 
را« و این خود تاکیدی بر مضمون و ایده  انســانی اثر است. »اتمسفر« هم نام یکی از ایستگاه های 
متروی تهران است و هم لایه ای است که برای محافظت، دور زمین را پوشانده است. در طول فیلم 
نیز تماشاگر به این درک می رسد که برخی شخصیت های اثر، همچون لایه محافظ یکدیگر هستند و 
هوای هم را دارند. »ایستگاه اتمسفر« با تمام پیچ و خم های داستانی فیلمی متفاوت و جذاب است که 
گره افکنی های خوب و بجایی دارد و تماشاگر را به خوبی با خود همراه می کند، چون »نبود صداقت«، 
»گذشت«، » همدلی«، »اعتماد«، »مهر مادری« و مهم تر از همه »آبروداری« را در لایه های پنهانی 
خود گنجانده اســت. فیلم روایتگر فاجعه ای اســت که همه اعضای خانواده را درگیر کرده و باعث 
بروز اختلافاتی میان آنها شده است. اما کارگردان بی آنکه در پی ایجاد تنش هایی غیرمعمول باشد، 
داســتان فیلمش را در بســتری چالش برانگیز روایت می کند تا مخاطب را به تحلیل و بررسی یک 
اتفاق ناخوشایند وادارد. سکانس هایی نظیر امحای لوازم آرایشی قاچاق و ساخت پلیمرهای گلخانه ای 
چون در بافت داســتان تنیده نشده اند، شاید تا حدی شــعاری به چشم بیایند. بی تردید اگر از برخی 
شعارگویی های اثر چشم بپوشیم، »ایستگاه اتمسفر« اثری ارزشمند، متفاوت، جذاب و انسانی است. 
برخلاف آناهیتا افشــار )مرجان( که بازی اش تصنعی و نچسب است، بازی محسن کیایی)وحید( که 
نقشی جدی را برعهده دارد، همچون همیشه درخشان است و به خوبی توانسته است از پس ایفای 
نقش خود برآید. رؤیا افشــار )لعیا( هم بازی خوب، آرام و باورپذیری دارد. شاهرخ فروتنیان )جلال( 
و ژاله صامتی )آفرین(  نیز بازی های زیر پوستی و روانی دارند. از آنجا که »ایستگاه اتمسفر«، اثری 
متکی بر قصه اســت، کارگردان اصل فاصله گذاری را به درستی رعایت کرده و فیلم ریتم مناسبی 
دارد. گره اصلی که تا پایان مخاطب را پیگیر فیلم می کند، وام 400 میلیونی مرجان است که وحید 
و خانواده اش از آن خبری نداشــته و اکنون طلبکاران به ســراغ وحید و مادر مرجان آمده اند. داستان 
تعلیق، گره افکنی و کشــش خوبی دارد و بی آنکه حاشیه پردازی کند، به سراغ اصل موضوع می رود 
و با شــخصیت پردازی های مناسب و یک پایان بندی غافلگیر کننده و شایسته فیلم را به سرانجام 
می رساند. شرکت دانش  بنیان، درگیری  های شغلی وحید و مهاجرت مرجان نیز بهانه  هایی می شود تا 
تماشاگر با یک قصه مشخص و الگوی روایی آشنا درباره مسئولیت اجتماعی و انسانی مواجه شود. 
»ایســتگاه اتمسفر« در کارنامه مهدی جعفری جایگاه قابل تاملی دارد. وی در نخستین ساخته بلند 
خود کوشیده است گام هایش را به اندازه و محتاطانه بردارد و به همین سبب فیلمی است که در انبوه 
برخی آثار بی خاصیت سینمای امروز نمره قبولی می گیرد. »ایستگاه اتمسفر« ادعای چندانی ندارد و 
کارگردان تلاش کرده اســت تا داستانش را با رعایت استانداردهای سینمایی روایت کند و به فهم، 

درک و شعور تماشاگر خود احترام بگذارد. چیزی که در سینمای امروز حکم کیمیا را دارد.

معرفی طرح و نقشه سعدی مود بیرجند
محمد صمیمی اول 

طرح ربعی ســعدی به دلیل اینکه در مقیاس 
یک چهارم طراحی شــده اســت، ربعی گفته 
میشــود و چون طراح آن دارای نام مســتعار 
مشهور به ســعدی بوده است به ربعی سعدی 
مشــهور است. طراح آن مرحوم محمد حسین 
دستجردی از طراحان پرتوان و قدیمی منطقه 
مود می باشــد که حدود 1۲0 ســال قبل این 
طرح را طراحی نموده است. ایشان در روستای 

دســتجرد و اقع در 5 کیلومتری مود که شــهرت جهانی در فرش دارد، متولد و زندگی کرده است. 
ایشــان بیشتر به سبب طراحی طرح ربعی موسوم به سعدی اشتهار دارد. طرح ربعی سعدی در گروه 
لچک ترنج شاه عبرسی قرار دارد. لچک و ترنج این طرح کاملا ابداعی و شبیه هیچ منطقه دیگری 
از کشور نیست. قسمت لچک دارای سه قسمت؛ گوشه لچک) منتها الیه گوشه فرش و جنب حاشیه 
باریک(، طرح میانی که در اصطلاح بومی منطقه کوزه گوشــه نامیده شده و از طریق دو دستک به 
لبه طولی متن و جنب حاشیه باریک درونی متصل می شود و قسمت بیرونی و اصلی لچک که مرز 
بین متن و گوشــه فرش را تعیین کرده و اصلی ترین فضای لچک را به خود اختصاص داده اســت. 
لچک و ترنج در طرح ســعدی از نوع لچک و ترنج غیر همســو می باشد. بدین معنی که فرم لچک 
از نوع فرم ســه گوش هست و تکرار یک چهارم ترنج نیست.ترنج طرح سعدی از نوع ترنج دایره و 
با کلاله های 1۶ یا 3۲ تایی هســت که در اصطلاح محلی به هر کلاله »کله« گفته می شود. مثلا 
ترنج 3۲ کله یا ترنج 1۶ کله. تعداد کلاله ها لزوما 1۶ یا 3۲ هست و به صورت شمسه)8 کلاله ای( 
طراحی نمی شــود. ترنج نیز دارای دو میان ترنج هست که با احتساب دایره اصلی ترنج مجموعا سه 
فضا رو مشتمل می باشد. در ترنج 3۲ گل بدلیل زیاد بودن کلاله ها، لزوما فضای هندسی هر کلاله 
باریک خواهد بود و لذا فرم بندهای ترنج کشــیده و بصورت ۷_8 فارســی طراحی می شود. سر هر 
کلاله یک گل پنبه ای ۷ و یا ۹ پر با گلبرگی گرد یا تیز طراحی می شــود. طرح های داخلی ترنج و 
میان ترنج مســتقل از هم و در فضای انحصاری خود طراحی می شــوند، لذا وروده به دیگر فضاها 
ندارد. این مطلب برای لچک نیز صادق اســت.متن طرح سعدی؛ همانطور که پیش تر گفته شد نوع 
طرح ســعدی لچک ترنج شاه عباسی می باشــد. لذا متن اصلی آن نگاره های شاه عباسی طراحی 
می شود. در هر یک چهارم متن معمولا سه قوس شاه عباسی) اسپیرال( طراحی می شود که قوس ها 
از سر ترنج شروع می شود. ویژگی مهم طرح سعدی نگاره های شاه عباسی است که در سایز متوسط 
به پایین طراحی شده اند. یعنی حداکثر سایز گل های شاه عباسی از 8 الی 10 سانت و با تعداد گلبرگ 
8 یا 10 می باشــد. طرح سعدی بسیار متراکم طراحی شده به نحوی که فضاهای خالی بین نگاره ها 
عموما از 10 گره تجاوز نمی کند. شــاخصه مهم دیگر طرح متــن طراحی یک بته که در اصطلاح 
بومی اختصاصا در این طرح شــعله نامیده می شود، طراحی می شود. عناصر تزئینی و نگاره های فضا 
پرکن برای تراکم بخشــی به متن زیاد استفاده شده است. این طرح از حیث نگاره های شاه عباسی 
و ساختار طراحی قوس ها شباهت زیادی به طرح های عمو اوغلی دارد. لذا من بعید نمی دانم مرحوم 
سعدی از طرح های عمو اوغلی هم الهام گرفته باشد.وضعیت عمومی طرح سعدی؛ این طرح همانند 
ســایر طرح های شاه عباسی دارای لچک ترنج و حاشیه ســاده با ترکیب ۷ نواری می باشد. ) لور - 
حاشــیه پهن- در حاشیه باریک بیرونی و درونی- چهار زنجیره در طرفین حاشیه های باریک( طرح 
حاشــیه اعم از پهن و باریک واگیر ای می باشــد. حاشیه پهن دارای دو قسمت ثابت) گوشه گرد( و 
تکرار می باشــد.رنگ؛ طرح سعدی از لحاظ طرح و رنگ در ردیف طرح های با رنگ سنگین هست. 
رنگ متن عموما لاکی- عنابی یا کبود بوده اســت. رنگ ترنج و لچک عموما همرنگ و اکثرا کبود 
رنگ آمیزی می شــده است. حاشیه پهن نیز عموما کبود و حاشیه های باریک عموما پیازی) نارنجی 

سیر( بوده است. در یالا اخیر این طرح در رنگ بندی روشن نیز اجرا شده است.

کافه نقد

روزنامه دستبافته ها
مدیر کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی خراسان 
رضوی گفت: مراســم خاکســپاری اســتاد 
شــجریان با حضور خانواده استاد، مسئولین، 
هنرمندان فرهیخته و مردم علاقمند، باشکوه 

تمام برگزار شد.
به گزارش روزنامه» صبح امروز« دکتر جعفر 
مروارید، ضمن عرض تســلیت بــه خانواده 
محترم استاد شجریان و همه علاقه مندان به 
ایشــان افزود: استاد شجریان میراث جاودان 
این مرز و بوم اســت. او دل در گرو فرهنگ 
ایران زمین داشــت و فرهنــگ خردورزی 

ایرانیان را تعمیق بخشــید و با انتقال هنرمندانه پیام معنویت و حکمت که در اشــعار بزرگان شــعر و ادب 
متجلی بود، نقش بی بدیلی در جامعه موسیقیایی در قرون اخیر داشت. خاکسپاری ایشان در توس و آرامگاه 

فردوسی، نشان از علاقه ایشان به شعر و ادب پارسی دارد، دیروز فرزند خراسان در وطنش آرام گرفت.
وی افزود: برگزاری مراســم تدفین استاد شجریان در آرامگاه توس، با رعایت پروتکل های بهداشتی برگزار 
شد.مدیرکل فرهنگ و ارشاد اســلامی خراسان رضوی ادامه داد: تمام  سعی مدیریت استان بر این بود که 
نظر خانواده اســتاد، لحاظ شــود و به همین دلیل تا رسیدن خانواده استاد به مشهد، برنامه ریزی برای زمان 

برگزاری مراسم انجام نشد، همچنین مکان خاکسپاری بنا به نظر خانواده محترم ایشان تغییر کرد.
مروارید تصریح کرد: پس از حضور خانواده اســتاد در مشــهد جلسه ای با ایشــان و سایر نهادهای مسئول 
برگزار شــد و در این جلســه مقرر شد مراسم ساعت 8  شــنبه 1۹ مهرماه برگزار شود.مدیر کل فرهنگ و 
ارشــاد اسلامی خراســان رضوی اظهار داشت: مراسم، با حضور خانواده اســتاد و خیل وسیع هنرمندان و 
مردم هنردوســت، در ساعت 8 شــنبه 1۹ مهرماه آغاز شــد و به دلیل محدودیت حضور در آرامگاه برای 
رعایت پروتکل های بهداشــتی، تمهیدات لازم در جلوخان فردوســی انجام شد و مراسم برای علاقمندانی 
که بیرون آرامگاه بودند، به صورت مســتقیم پخش شــد.دکتر مروارید از نهادهایی که در برگزاری مراسم 
همکاری کردند تشکر کرد و گفت: استانداری خراسان رضوی، شهرداری مشهد، اداره کل میراث فرهنگی 
و گردشــگری، صدا و سیما، نهادهای خدوم نظامی و انتظامی، فرمانداری مشهد مقدس ، اصحاب رسانه و 
اصحاب فرهنگ و هنر، همه در برگزاری این مراســم نهایت تلاش خود را انجام دادند تا مراسمی در شان 
استاد برگزار شود، که جا دارد از این همراهی و همکاری تقدیر و تشکر کنم و نیز از مردم فهیم و هنرجوی 

ایران که مشتاقانه، به روح استاد شجریان، اداء احترام کردند، تشکر می کنم.

مایکل کــورس طراح مد آمریکایی می گوید 
برای دوری از افسردگی پاییزی، رنگ قرمز 
پیشنهاد مناسبی برای پوشــیدنی ها در این 

فصل است.
به گــزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل 
از هنر آنلاین هر سال و با فرا رسیدن فصل 
ســرما، انتخاب لباس  و سبک پوشش، یکی 
از موضوعــات مهم بحث در محافل مختلف 
اســت و از همین رو، برندهــای مختلف با 
معرفی طرح هــا و ترندهــای جدید تلاش 
می کنند توجه بازارهای جهانی پوشاک را به 

سمت خود جلب کنند.از ترند شدن آستین های پفی، صندل و کفش های مربعی و رونق طراحی های متنوع 
برای کت و شــلوار بهار و تابستان امســال اگر بگذریم، به نظر می رسد برای پاییز و زمستان سال ۲0۲0، 
بوت ها و چکمه های زمخت و بزرگ با پاشنه و لژهای بزرگ و پهن که در اصطلاح تخصصی مد و استایل 
به آن ها »چانکی بوت« گفته می شود، محبوب و ترند شوند. مزیت بسیار مهم چانکی بوت ها این است که 

هم با انواع شلوار جین و پارچه ای و کتان ست می شوند و هم با انواع دامن و پیراهن.
مایکل کورس طراح مد آمریکایی می گوید برای دوری از افســردگی پاییزی، رنگ قرمز پیشــنهاد مناسبی 
برای پوشیدنی ها در این فصل است.همگان با دیدن رنگ قرمز و شرابی در پاییز غریبه نیستند و این رنگ 
برای سال های سال پایه ثابت فصل پاییز بوده است. احتمالًا تا اینجای سال ۹۹ طیف وسیعی از انواع رنگ 
قرمز را مشاهده کرده  باشید زیرا این رنگ جزء رنگ های ترند تابستان ۹۹ هم بوده است. اما در فصل پاییز، 
توجه همه به سمت رنگ قرمز شرابی معطوف شده است.انتظار می رود در سال ۲0۲0 استفاده از تور و پارچه 
قلاب بافی شده در لباس های طراحی شده بسیاری از برندهای معروف دیده شود. لباس های سبک رافل هم 
که همان لباس های ســبک دهه 80 هستند با یقه های طراحی شده با گیپور و چین و آستین های کلوش و 
چین دار هم از ترندهای پاییز ۲0۲0 اســت.آبی آســمانی سیر هم که از رنگ های تابستان ۹۹ بود در فصل 
پاییز به سمت طیف های تیره تری از آبی پیش می رود. رنگ پاییز ۹۹ آبی متوسط است؛ نه روشن و نه تیره.
اگر کارهای جدید ســال ۲0۲0 طراحان مد و فشــن را دنبال کرده باشید، می دانید که بسیاری شرکت های 
معروف مانند برند ایزابل مارانت و دیور به رنگ های عاجی و اســتخوانی توجه ویژه ای داشــته اند. دو رنگ 

عاجی و استخوانی دو طیف از رنگ سفید هستند که در فهرست رنگ های پاییز ۹۹ قرار دارند.
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لیلی رشیدی می گوید؛

از نظر مسئولان تئاتر و سینما تفنن است!
سرویس فرهنگ | لیلی رشــیدی در تاریخ 
31 تیــر 135۲ در تهــران متولد شــد. وی 
فارغ التحصیل مترجمی زبان فرانسه و بازیگر 
تئاتر، ســینما و تلویزیون اســت. لیلی فرزند 
داوود رشــیدی و احترام برومند، خواهرزاده 
مرضیه برومند کارگــردان و بازیگر و راضیه 
برومند گوینــده، بازیگر تلویزیــون و تئاتر، 
نویســنده و عروسک گردان اســت. او تنها 
یــک برادر به نــام فرهاد رشــیدی دارد که 
دانشــمندی ایرانی- سویســی اســت. وی 
تاکنون در فیلم های ســینمایی و تلویزیونی 
و تئاترهــای مختلفی به ایفای نقش پرداخته 
اســت کــه از آن ها می توان بــه فیلم های 
سینمایی دل شدگان، نوک برج، عرق سرد و 

همچنین سریال های »همه بچه های من« و 
»قصه های تابه تا« اشاره کرد.  لیلی رشیدی 
با ســریال تلویزیونی »زی زی گولو« در دهه 
هفتاد شمسی که برای کودکان ساخته شده 

بود در جامعه هنری ایران شناخته شد.
مدیران فرهنگی باید به وظایف خود عمل 

کنند
اکنون نیز این بازیگر مشغول بازی در نمایش 
»در انتظار گودو« بود کــه به دلیل تعطیلی 
تئاتر و سینما، از اجرای این نمایش باز ماند. 
این در حالی است که این نمایش در فضای 
باز باغ کتاب اجرا می شد.رشــیدی در گفتگو 
با ایســنا انتقادات خــود را درباره کم توجهی 
به تئاتر و هنرمنــدان آن در دوران کرونایی 
مطرح و تاکید کرد: مدیران فرهنگی باید به 
وظایف خود عمل کننــد و راه چاره ای برای 
این وضعیت بیندشیند.او در آغاز توضیح داد: 
در اینکه شــرایط خاص اســت و کرونا تمام 
مشــاغل را تحت تاثیر قرار داده، هیچ شکی 
نیست ولی در این وضعیت، تعطیلی چند باره 

تئاتر و سینما جای تاسف و تعجب دارد.
لیلی رشــیدی با اشــاره به ویژگی های تئاتر 
به عنوان هنری زنده اضافه کرد: بسیاری از 
مشاغل نمی توانند خود را با وضعیت کرونایی 
تطبیــق دهند ولی تئاتر ایــن مزیت را دارد 
که می تواند خود را با شــرایط روز و وضعیت 

اجتماعی هماهنگ کند.
تئاتر شغل ماست

ایــن بازیگر با ارایه توضیحاتی درباره مراحل 
انتظار  تمرین و آماده ســازی نمایــش»در 
گودو« که با کارگردانی امیررضا کوهســتانی 

اجرا می شــد، یادآوری کرد: از همان ابتدا که 
تصمیم به اجرای این نمایش گرفتیم، شرایط 
کرونایی را مد نظــر قرار دادیم و اجرای مان 
را در فضای باز طراحــی کردیم. نمایش ما 
با رعایت همه پروتکل های بهداشــتی اجرا 
می شد؛ فاصله اجتماعی، الزام ماسک زدن و 
اجرا در فضای باز، سلامت گروه و تماشاگران 

را تضمین می کرد.
رشــیدی تاکید کرد: تئاتر شغل ماست و باید 
بتوانیم مانند دیگر مشــاغل، به فعالیت مان 
ادامــه بدهیم و واقعا این پرســش در ذهن 
همه هنرمندان تئاتر وجود دارد که آیا تئاتر از 

مکانی مانند مترو خطرناک تر است؟
او با بیان اینکه افراد زیادی از راه تئاتر گذران 
زندگی می کنند، افزود: عوامل تئاتری بسیار 
به  بازیگران  پرشــمار هســتند. گرچه فقط 
واسطه حضور روی صحنه دیده می شوند ولی 
پشــت صحنه تئاتر هم، افراد زیادی مشغول 
به کار هستند و حالا شغل همه آنان به خطر 

افتاده و منبع درآمدشان رو به نابودی است.
رشــیدی که پیش تر هــم از بی توجهی وزیر 
بهداشــت به هنرمندان تئاتر به عنوان یکی 
از مشاغل آســیب دیده از کرونا ابراز شگفتی 
کــرده بود، یادآوری کرد: بی  انصافی اســت 
که تئاتر را جزو مشاغل آسیب دیده در دوران 
کرونایی به حســاب نیاوردنــد و نمی آورند. 
همان زمــان که وزیر بهداشــت نامی از ما 
نیــاورد، باید می فهمیدیم از نظر مســئولان 

تئاتر و سینما تفنن است.
چگونه براحتی تئاتر را تعطیل می کنند؟

خاطرنشــان  نمایش»بی تابســتان«  بازیگر 

کرد: چرا متوجه نیســتند تئاتر شغل ماست و 
چگونه است که مدام و براحتی آن را تعطیل 
می کنند. مگر می توان مثلا بازار تهران را که 
لبریز از جمعیت اســت، تعطیــل کرد و مانع 
کسب درآمد بازاریان شــد و حال آنکه بازار 
نمی تواند خود را با شرایط کرونا تطبیق بدهد. 
لیلی رشــیدی با ابراز تاســف از کم توجهی 
مسئولان به معیشــت هنرمندان تئاتر ادامه 
داد: آنقدر حمایت نشده ایم که این موضوع را 
به عنوان یک اصل پذیرفته ایم. اصلا حمایت 
نمی خواهیم ولی جلوی کارمان را هم نگیرید.
وی افزود: این وضعیت ســبب می شــود که 
گاهی فکر کنیم شــاید دوســت ندارند تئاتر 

داشته باشیم و دنبال بهانه می گردند.
کارگردان نمایش »اسم« با بیان اینکه لازم 
اســت تجربیات دیگر کشــورها را در دوران 
کرونا مطالعه کنیم، اضافه کرد: چرا مسئولان 
ما برسی نمی کنند که کشــورهای دیگر در 
این دوره چه می کنند. به هر حال تئاتر بودجه 
تولید دارد و این بودجه می تواند صرف ساخت 
سالن های سرباز شود. خوب است یک بار هم 
مسئولان پیشنهاد دهنده باشند و راهی برای 
نجات از این وضعیت بیابند. چرا که به عنوان 
مســئولن فرهنگی کشور وظیفه رسیدگی به 

این وضعیت را دارند.
در هیچ موردی به تئاتر کمک نشد

او به اشــاره به هزینه ای که گــروه اجرایی 
نمایش »در انتظار گودو« برای آماده ســازی 
فضــای باز باغ کتاب متقبل شــده اســت، 
ادامه داد: ما ســکو زدیم و تمهیدات دیگری 
اندیشــیدم تا گروه اجرایی و تماشاگران مان 

در امان باشــند ولی چرا مســئولان به جای 
اینکه کمک کنند و در هوای ســرد دست کم 
گرمایش این فضا را بر عهده بگیرند، اجرای 

ما را تعطیل کرده اند.
لیلی رشیدی ابراز تاسف کرد: در هیچ موردی 
نه تنها به تئاتر کمکی نشد، بلکه جلویش را 
هم گرفتند و این پرســش جدی وجود دارد 
که چگونه باشگاه ها ورزشی بسیار بزرگ در 
کرونایی  محدودیت هــای  هفته های  همین 
به فعالیت خود ادامه می دهند. باشــگاه های 
ورزشــی بزرگ که قوطی کبریت نیستند که 
پنهانــی فعالیت کنند. ایــن تناقض ها واقعا 

حیرت انگیز است.

چرا مسئولان ما 
برسی نمی کنند که 
کشورهای دیگر در این 
دوره چه می کنند؟ به 
هر حال تئاتر بودجه 
تولید دارد و این بودجه 
می تواند صرف ساخت 
سالن های سرباز شود

 چرا متوجه نیستند 
تئاتر شغل ماست و 
چگونه است که مدام و 
براحتی آن را تعطیل 
می کنند؟ مگر می توان 
مثلا بازار تهران را که 
لبریز از جمعیت است، 
تعطیل کرد و مانع کسب 
درآمد بازاریان شد

برگزاری بزرگداشت روز حافظ در اداره کل کتابخانه های عمومی خراسان رضوی
همزمان با ۲0مهرماه روز حافظ، مراســم بزرگداشت حافظ 
شیرازی در اداره کل کتابخانه های عمومی خراسان رضوی 

رضوی برگزار شد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از روابط عمومی 
اداره کل کتابخانه های عمومی خراســان رضوی؛ مراســم 
بزرگداشــت روز حافــظ به همت محفل ادبــی رواق ادب 
اداره کل کتابخانه های عمومی خراســان رضوی با حضور 
حجت الاســلام علی اکبر ســبزیان، مدیرکل کتابخانه های 
عمومی خراســان رضوی، حجت الاسلام عباس عبدالله پور، 
شاعر و مدرس حوزه و دانشگاه و راضیه رجائی، دبیر محفل 

ادبی رواق ادب برگزار شد.
حجت الاســلام عباس عبدالله پور در این مراسم با تبریک 
روز حافظ گفت: درباره لســان الغیب حافظ شیرازی، با تنوع 
موضوعی می توان ساعت ها سخنرانی کرد و کتاب ها نوشت.

این استاد حوزه و دانشگاه ادامه داد: آستانه ورود به فرهنگ 
خواجه شیراز، خوانش درست غزل های خواجه است.

وی افزود: در خوانش درســت شعر فارسی بویژه غزل، باید 

مراعات مولفه های آوایی از جمله حد و کشــش، زیر و بم، 
مکــث و درنگ و دیگر مولفه ها را مد نظر داشــت تا نیک 

آوازی موجود در غزل به خوبی دیده شود.
حجت الاسلام عبدالله پور ادامه داد: سنت غزل سرایی پیش 
از حافظ و با شــعر ســعدی هم در صورت و هم در محتوا 
و مضمون به پرداخت نهایی خود رســیده بود و اگر حافظ 
بر همان ســبک و روش غزل می ســرود او هم دچار تقلید 

می شد.
وی با اشــاره به اســتعداد و قریحه شگرف حافظ در شعر و 
غزل گفت: حافظ هم در صورت و هم در مضمون و محتوا 
غزلسرایی را دچار تغییر کرد و با شعر حافظ غزل از ساختار 

صوری به ساختار معنایی منتقل شد.
این شاعر خراسانی وحدت موضوعی را از دیگر ویژگی های 
غزل حافظ برشــمرد و ادامــه داد: در هر غزل حافظ گرچه 
ابیات به لحــاظ موضوعی می تواند متکثر و پراکنده به نظر 
آید ولی در نهایت یک موضوع محوری در غزل جلوه دارد.

حجت الاسلام عبدالله پور مضمون آفرینی و مضمون سازی 

را از دیگر شــاخص های غزل حافظ برشــمرد و ادامه داد: 
تا قبــل از حافظ غزل محکوم بــه موضوعاتی مانند غم و 
هجران و فراق و عشــق و زیبایی معشوق بود که با همت 
حافظ مضامین اجتماعی مانند بداخلاقی و ریا و سالوســی 
و نقد این خصلت هــای اجتماعی حتی در وجود خودش در 

غزل فارسی نمایان شد.
وی محبوبیت غــزل حافظ در بین عوام و خواص جامعه را 
مورد توجه قرار داد و گفت: خواجه شــیراز با روح فرهنگ 
ایرانی آشناســت و بــر مجموعه باورهــای فرهنگی مردم 
آگاهی و احاطه دارد و با ظرافت بســیار با زبانی دل آشــنا 
با مردم ســخن گفته است و فلســفه تفال به دیوان حافظ 
نیز در همین اســت که ایرانیان دلمشغولی های خود با شعر 
حافظ در میان می گذارند.وی در بیان این دلمشــغولی ها به 
مســافرت و عزیز در سفر اشــاره کرد که در تفال به دیوان 

حافظ غزل هایی متناسب حال شخص دیده می شود.
وی ادامه داد: حافظ چندان آســمانی نیســت که بدست ما 
نیاید و آنچنان زمینی نیســت که جز تعلقات دنیوی چیزی 

نبیند و به قول امیر هوشنگ ابتهاج در مقدمه نسخه »حافظ 
به سعی ســایه« شعر حافظ چون دور دست افق، بوسه گاه 
آسمان و زمین اســت به این معنا که همان مقدار که شعر 
حافــظ متعالی و دارای محتوای عالــی مانند عدل و خوبی 
و مفاهیم آسمانی اســت دارای مضامین زمینی مانند ناز و 
نوش و نوا و ســایه بید و لب کشت هم هست و همین امر 
نیز یکی دیگر از دلایل محبوبیت شــعر حافظ در بین اقشار 
مختلف مردم است.وی اهتمام به موسیقی معنوی در غزل 
حافظ را در بین شــاعران زبان فارسی مورد توجه قرار داد 
و یادآورشــد: در بین انواع موســیقی شعر از جمله موسیقی 
بیرونی، موسیقی درونی، موسیقی کلامی و موسیقی معنوی 
حافظ بیش از همه شــاعران به موســیقی معنوی در غزل 

خود پرداخته است.
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شهردار منطقه 11 مشهد:

پیاده روی بلوار دانشجو بهسازی شد
شــهردار منطقه 11 مشــهد گفت: عملیات 
بهسازی پیاده روهای سطح منطقه و درپاسخ 
به درخواســت هــای شــهروندان، عملیات 
بهســازی پیاده روی بلوار دانشجو، حدفاصل 
بولوار معلم تا فرهنگ ظرف کمتر از دو هفته 

به اجرا درآمد.
به گزارش صبح امــروز مریم عرب احمدی، 
بــا بیان اینکه پیاده روها جــزو ابتدایی ترین 
و ایمن تریــن روش های حمل و نقل درون 

شــهری به شمار می روند گفت: پیاده روسازی و بهســازی معابر همواره جزو اولویت های 
کاری این منطقه بوده اســت و از ســال ۹8 با مطرح شدن شهر پیاده محور، به این موضوع 

توجه ویژه ای شده است.
وی در ادامه خاطرنشــان کرد: پیاده روهای استاندارد و مناسب شهروندان را ترغیب می کند 
تا جهت انجام امور روزانه خود در مســیرهای کوتاه دراین مســیرها تردد کنند که به تبع آن 

میزان استفاده از خودروهای شخصی و تک سرنشین نیز کاهش می یابد.
شــهردار منطقه یازده تصریح کرد: به همین منظور در ادامه عملیات بهســازی پیاده روهای 
ســطح منطقه و درپاســخ به درخواست های شهروندان، عملیات بهســازی پیاده روی بلوار 

دانشجو، حدفاصل بولوار معلم تا فرهنگ ظرف کمتر از دو هفته به اجرا درآمد.
وی افزود: نصب علائم هشــدار دهنده، رفع موانع درمسیر، اجرای موزاییک فرش های ویژه 
مسیر نابینایان، اتصال پیاده روها به معابر فرعی، شیب بندی صحیح و حذف پله ها از جمله 
مواردی اســت که درعملیات بهســازی و ایجاد پیاده روهای ســطح منطقه با نظارت دقیق 

کارکنان اداره عمران، حمل و نقل و ترافیک این مجموعه به اجرا درمی آید.
عرب احمدی اظهار کرد: تلاش ما براین اســت تا با رعایت اصول اســتاندارد این منطقه را 
بــه منطقه ای نمونه در شهرمشــهد تبدیل کرده و با بهره گیــری از بهترین مصالح، ضمن 
جلوگیری از دوباره کاری و اتلاف ســرمایه های شهر، استفاده از مسیرهای پیاده رو را برای 

همه اقشار از جمله کودکان و توان یابان تسهیل کنیم.
 

آغاز پروژه بهسازی پیاده راه خیابان دانشگاه
شــهردار منطقه یک از آغاز پروژه بهســازی 
پیــاده راه ضلــع غربی خیابان دانشــگاه حد 
فاصــل دکترا - گلســتان در این منطقه خبر 
داد.  به گزارش صبح امروز، کوروش باوندی 
اظهار کرد: بهسازی و بازپیرایی معابر و پیاده 
رو های ضلع غربی خیابان دانشگاه حد فاصل 
چهار راه دکترا و چهار راه گلســتان، با هدف 
ســهولت در تــردد و ایجاد فضای دلنشــین 
شهری برای شــهروندان و زائران انجام شده 

و در کنار بهسازی معابر، ایجاد مسیرهای ویژه به منظور عبور توان یابان و نابینایان عزیز از 
اولویت های این پروژه است.

شــهردار منطقه یک  ادامه داد: مساحت این پروژه 3000 متر مربع بوده که در آن نگاه ویژه 
ای به مسیر توانیابان و نابینایان شده است، ابتدای پروژه چهارراه دکترا -خیابان دانشگاه بوده 

و تا چهار راه گلستان ادامه خواهد داشت .
کوروش باوندی خاطر نشــان کرد: مناسب سازی فضاهای شهری و ایجاد فضایی مناسب با 
اصول و معیارهای ایمنی شــهری، افزایش سطح فضای ســبز، ساماندهی و استقرار مبلمان 

شهری و بهسازی سیما و منظر شهر از جمله ویژگی های این پروژه است.

انبار مدیریت بحران منطقه 4 آبان ماه بهره 
برداری می شود

شهردار منطقه چهار مشهد از بهره برداری انبار 
تجهیزات مدیریت بحران خدمات شهری این 
منطقه در ابتدای آبان ماه سال جاری خبر داد.

به گــزارش صبح امــروز، غلامرضا غلامی 
گفــت: این انبار با اعتبــار 10 میلیارد ریال با 
پیشــرفت فیزیکی ۹0 درصدی در حال اتمام 

است.
وی تصریح کــرد: انبار تجهیــزات مدیریت 
بحران خدمات شهری با هدف حفظ آمادگی، 

مقابله صحیح و ســریع در مواجه با حوادث و ســوانح غیر قابل پیــش بینی، انجام اقدامات 
پیشگیرانه، ساخت و ارتقای زیرساخت های لازم در این زمینه در حال احداث است.

غلامی در ادامه بیان کرد: طبق استانداردهای جهانی، این انبار برای استقرار تجهیزات امداد 
و نجات جهت دسترسی آسان به آن در مواقع بحران به بهره برداری می رسد.

شهردار منطقه چهار مشــهد خاطرنشان کرد: انبار تجهیزات مدیریت بحران خدمات شهری 
شهرداری منطقه 4 واقع در پنجتن 55 به مساحت ۲50 مترمربع است.

آسفالت یک میلیون و 100 هزار مترمربع از 
معابر مشهد از ابتدای سال جاری

مدیر عامل ســازمان شــهرداری مشــهد از 
روکش آســفالت یک میلیون و 100 هزار متر 
مربع از معابر شــهر، از ابتدای سال جاری تا 

کنون خبر داد.
به گزارش صبح امروز، امیر سیاوش حجازی 
کــه در ادامه نهضت پاســخگویی، با حضور 
در مرکز ارتباطات مردمی 13۷، پاســخگوی 
تماس های شهروندان بود، با اعلام این خبر 
اظهار کرد: از ابتدای ســال جاری، 550 معبر 

شــهر مشــهد با مســاحتی بالغ بر یک میلیون و 100 هزار متر مربع توسط سازمان عمران، 
روکش آسفالت شده است.

وی افزود: شناســایی معابر برای روکش آسفالت در ســال جاری، از طریق اسکن به وسیله 
آزمایشــگاه اداره راه، صورت گرفته و ســپس در دســتور کار قرار می گیرد تا رضایتمندی 
شهروندان افزایش یابد، علت تاخیر آغاز روکش آسفالت در سال جاری، دریافت تاییدیه های 

لازم از آزمایشگاه بوده است.
 حجازی خاطرنشــان کرد: یکی از پروژه های در دست اجرای این سازمان، پروژه پل سواره 
رو و جاده دسترسی خیابان 45 متری سردخانه با اعتبار 38 میلیارد تومان است که از ۲0 روز 
گذشته آغاز شــده و معارضات آن از جمله لوله اصلی انتقال آب سد دوستی و فیبر نوری در 

حال بر طرف شدن است.
وی ادامه داد: هشــت پروژه با اعتبار 40 میلیارد تومان در حوزه جمع آوری آب های سطحی 
در دست اجرا داریم که ۶ پروژه به پایان رسیده و دو پروژه شامل رمپ پنج پل قائم و انتهای 
شــهرک مهرگان در حال انجام اســت که در فصل پاییز، این پروژه ها نیز به بهره برداری 

می رسد.

خبر

عضو فراکســیون محرومیت زدایی و گروه های جهادی مجلس شــورای اسلامی 
گفت: فعالیت های شهرداری مشهد در راستای رفع معضل حاشیه نشینی به نسبت 
سایر نقاط کشور خوب اســت و چنانچه به نظر می رسد، در چند سال اخیر فعالیت 

های خوبی در این حوزه انجام شده است.
 به گزارش صبح امروز، حجت الاســلام محمدرضا مبلغی در خصوص برنامه های 
مجلس برای رفع مشکل حاشــیه نشینی شهر مشهد اظهار کرد: بازدیدی از برنامه 
های شــهرداری مشهد برای رفع محرومیت از حاشــیه این شهر انجام شد و طی 

این بازدید، شهردار مشهد برنامه های خود را برای رفع حاشیه نشینی مطرح کرد.
وی افزود: ایجاد فضای ســبز چند هکتاری از جمله کارهای خوب شهرداری مشهد 

اســت، این گونه فعالیت ها لازم اســت، ما مامور به آبادانی سرزمین خداوند هستیم و خداوند در قرآن به ما این دستور را داده 
که جزو وظیفه همگانی ما است و همه دستگاه های دولتی و اجرایی وظیفه دارند به این سمت حرکت کنند.

نماینده حوزه انتخابیه کوهدشــت و رومشکان استان لرستان در یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی در خصوص ارزیابی 
خود از اقدامات شــهرداری مشهد بیان کرد: شهردار مشــهد توضیحات خوبی ارائه کردند و فعالیت های شهرداری مشهد به 
نســبت ســایر نقاط کشور خوب است و و چنانچه به نظر می رسد، در چند ســال اخیر فعالیت های خوبی در این حوزه انجام 

شده است.

عضو فراکســیون محرومیت زدایی و گروه های جهادی مجلس شورای اسلامی با 
اشــاره به اقدامات مدیریت شهری مشهد برای ســاماندهی مناطق کم برخوردار و 
پیرامونی شــهرگفت: ما نیز براساس وظیفه، تصویب قوانین مورد نیاز برای تسهیل 

ساماندهی مناطق حاشیه ای را درمجلس پیگیری می کنیم.
به گزارش صبح امروز، حجت الاســلام احد آزادی خواه در حاشــیه بازدید رئیس و 
اعضای فراکسیون محرومیت زدایی و گروه های جهادی مجلس شورای اسلامی از 
مناطق پیرامونی و کم برخوردار مشــهد از جمله شهرک های شهید رجایی و باهنر 
افزود: با توجه به گستردگی بافت های حاشیه ای و جمعیت بسیار بالای ساکن این 

بافت ها در مشهد بازدید از این مناطق در دستور کار قرارگرفت.
وی اضافه کرد: معتقدم اقدامات و برنامه ریزی هایی که شــهرداری مشهد برای ساماندهی مناطق حاشیه ای شهرانجام داده 

و یا در دستور کار قرارداده می تواند برای سایر نقاط کشور الگویی مناسب باشد.
وی با بیان اینکه امیدواریم فعالیت های شــهرداری مشهد در حاشــیه این شهر، در کل کشور اجرایی شود، اظهارکرد: هرجا 
که برای رفع محرومیت زدایی مشــکلات اقتصادی محدودیت ایجاد کند می توان با کمک و همراهی دستگاه های مختلف 
مشکلات را برطرف کرد که این موضوع در مشهد مشهود استآزادی خواه ادامه داد: در این راستا فراکسیون محرومیت زدایی و 
گروه های جهادی مجلس شورای اسلامی نیز ضمن تقدیر از این اقدامات شهرداری مشهد از این فعالیت ها حمایت می کند.

فعالیت های شهرداری مشهد در حاشیه شهر به نسبت سایر نقاط کشورخوب است پیگیری برای تصویب قوانین تسهیل ساماندهی حاشیه شهرها

رئیس شورای اسلامی شهر مشهد مطرح کرد:

بسته های اقتصادی برای نوسازی بافت های فرسوده مشهد
شهرهای مختلف کشــور بسته ها و برنامه 
های  متفاوتی را برای نوســازی و بهسازی 
بافت های فرسوده  دارند، هنوز هم در برخی 
از شهرهای ایران سیاســت نوسازی حاکم 
اســت و اجرا می شــود اما در شهر مشهد 
چند ســالی اســت که بافت های فرسوده، 
بافت های تاریخی و بافــت های ناکارآمد 
تفکیک شده اند و نحوه مواجهه با هر کدام 
متفاوت است، سیاست شهرداری مشهد نیز 
از نوســازی به بارآفرینی تغییر کرده است و 
یگر از تخریب بی حســاب و کتاب بافت ها 
خبری نیســت، دفاتری برای تسهیل گری 
وبازآفرینی در محلات مســتقر شده اند تا با 
مشــارکت مردم محل به بازآفرینی در بافت 
های بپردازند.رئیس شــورای اسلامی شهر 
مشــهد در باره کارکرد بسته های تشویقی 
در شهر مشــهد گفت: معتقدیم بسته های 
تشویقی ظرفیت خوبی را برای رشد و توسعه 
مناطق کم برخوردار و پیرامونی دارای بافت 
فرســوده ایجاد می کند و ایــن مناطق به 

تدریج توســط خود مردم نوســازی، مقاوم 
سازی و بازسازی می شوند.

وجود متغیر های اقتصادی در بسته های 
تشویقی

محمــد رضا حیــدری در خصــوص تاثیر 
بسته های تشــویقی مدیریت شهری برای 
نوسازی و بازســازی بافت های فرسوده و 
ناکارآمد این شــهر، افزود: بیشــترین بافت 
های فرســوده شهر مشــهد درمناطق کم 
برخــوردار و پیرامونی هســتند که دلیل آن 

وجود متغیرهای اقتصادی است.
وی با بیان اینکه افراد ساکن در بافت های 
فرســوده توانایی اقتصادی برای نوســازی 
محــل سکونتشــان را ندارنــد، اظهارکرد: 
بــه همین دلیل بیشــتر بافــت مناطق کم 

برخوردار، فرسوده و غیر مقاوم هستند.
حیدری اضافه کرد: درمناطق برخوردار بافت 
های فرســوده یا وجود ندارد و یا تعداد آنها 
بسیار کم است زیرا تا ســاختمانی فرسوده 
شــود همان متغیر و توانایی اقتصادی باعث 

می شــود که آن را نوســازی و یا بازسازی 
کنند.

مداخلات مستقیم و تملک ملک مردم 
و بیرون کردن آنها از بافت در نوسازی 

بافت های فرسوده تاثیر مثبتی ندارد
وی بــا بیان اینکــه توانایــی و متغیرهای 
اقتصــادی تاثیــر زیــادی در بازســازی و 
نوسازی بافت های فرسوده دارد، اظهارکرد: 
شــهرداری و شورای شهر مشــهد به این 
نتیجه رسیده اســت که مداخلات مستقیم 
و تملــک ملک مردم و بیــرون کردن آنها 
از بافت در نوســازی بافت های فرسوده نه 
تاثیر مثبتی دارد و نه امکان پذیر اســت؛ به 
عنوان نمونه در نوسازی بافت های فرسوده 
پیرامونی حرم مطهر، آبکوه، حرعاملی، قلعه 
وکیــل آباد و.. با این نــگاه به نتیجه مثبتی 

نرسیده ایم .
ضرورت جلب مشارکت مردم در نوسازی 

و مقاوم سازی بافت ها
رئیس شورای اسلامی شهر مشهد، تصریح 

کرد: بر این اســاس معتقدیم، باید به سمت 
جلب مشــارکت مردم در نوسازی و مقاوم 
سازی بافت های فرسوده محل سکونتشان 
در مقابــل زلزله و همچنین بازگشــایی و 
تعریض معابر در این بافت ها برویم .وی با 
اشــاره به اینکه برای تحقق این امر و جلب 
و افزایش مشارکت مردم دولت و شهرداری 
باید یارانه در نظر بگیرند، خاطرنشــان کرد: 
با توجه به همین موضوع شــورای شــهر و 
مدیریت شهری برای ایجاد انگیزه وترغیب 
مردم به مشارکت در نوســازی و بازسازی 
بافتهای فرســوده درمناطق کم برخوردار و 
پیرامونی دارای دفاتر تســهیل گری بسته 

های تشویقی را درنظر گرفته است.
پروانه رایگان ،مجوزطبقه مازاد و 

پیشروی طولی رایگان درنظرگرفته شده 
است

وی ادامه داد: در چهارچوب این بسته های 
تشویقی شهرداری برای نوسازی بافت های 
فرســوده پروانه رایگان ،مجوزطبقه مازاد و 

پیشروی طولی رایگان درنظرگرفته و تامین 
پارکینگ را حتی با مزاحمت می پذیرد این 
موارد تسهیلاتی است که می تواند در مردم 
برای مشــارکت درنوسازی و بازسازی بافت 

های فرسوده انگیزه ایجاد کند.
حیدری گفت: مدیریت شهری در این بسته 
ها حتی بــرای افرادی کــه در بافت های 
فرســوده این مناطق مــی خواهند پلاک 
هایشان را نوسازی و یا بازسازی کنند ودیعه 
مســکن نیز درنظر گرفته است تا در طول 
ساخت واحد فرسوده، مکان موقتی را برای 

سکونت در اختیار بگیرند.
رئیس شورای اسلامی شــهر مشهد افزود: 
در حال حاضر حدود ۲8 دفتر تســهیلگری 
در بافت هــای فرســوده و محلات هدف 
بازآفرینــی فعال هســتند تــا ضمن اطلاع 
رســانی به مردم آنها را برای مشــارکت در 
نوسازی بافت فرســوده محل سکونتشان و 
استفاده از این بســته های تشویقی ترغیب 

کنند.

ثامن  منطقــه  شــهردار 
گفــت: فضاهای عمومی 
طرح هــای اطراف حرم 
نســبت به ســه ســال 
درصــد   1۶.۶ گذشــته، 
پیشــرفت فیزیکی داشته 

است.
مصطفی نعمتی در حاشیه 
بازدیــد اعضــا و رییس 
شــورای اســلامی شهر 
ثامن،  منطقه  از  مشــهد 
اظهار کرد: طرح پیرامون 
بافــت حــرم حضــرت 
رضا )ع( ۲5 ســال است 
دولت،  مشــارکت  با  که 
شهرداری و آستان قدس 

رضوی آغاز شده است که در طول این مدت حرم مطهر ۲.۷ درصد بزرگ شده و مساحت عرصه آن از 18 
هکتار به 50 هکتار رسیده است.

وی افزود: بافت پیرامون حرم مطهر در این مدت تبدیل به یک کارگاه بزرگ ســاختمانی شــده بوده که به 
دلیل عدم بلوغ کامل فضاهای عمومی طرح، بار سنگینی به دوش مردم تحمیل شده است.

شهردار منطقه ثامن مشهد بیان کرد: در دوره جدید مدیریت شهری، بنای شهرداری مشهد بر حسب تاکید 
اعضای شورا و شهردار بر آن شد که نسبت به اجرای زیرساخت طرح ها اقدام شود و توجه ما به سمت ره 
باغ ها، ایجاد فضای ســبز، ساماندهی خیابان های اصلی، تونل انرژی، کانال جمع آوری آب های سطحی 
و فضاهای عمومی طرح ســوق پیدا کند و ما به عنوان محرک توسعه بتوانیم مولفه های بازآفرینی شهری 

را در بافت اطراف حرم به ثمر برسانیم.
نعمتی تاکید کرد: در حال حاضر بافت اطراف حرم به ۹ محله تقســیم شــده و ۶ گروه تسهیل گر در بافت 
اطراف حرم حضور پیدا کرده اند تا با مشــارکت مالکین خرد و مجاورین علی بن موسی الرضا )ع(، شرایط 

نوسازی و بهسازی بافت اطراف حرم فراهم کنند.
وی با بیان اینکه یکی از اهداف ما مشــارکت بیشــتر مردم در نوسازی و بهسازی بافت های اطراف حرم 
است، عنوان کرد: شعاری که ما در این دوره ملاک عمل خود قرار داده ایم این است که کسی نباید از طرح 

های ما خارج شود و کسانی که رفته اند، باید بازگردند تا شیب مهاجرت معکوس شود.
شهردار منطقه ثامن مشهد عنوان کرد: فضاهای عمومی طرح های اطراف حرم نسبت به سه سال گذشته، 
1۶.۶ درصد پیشــرفت فیزیکی داشــته است. همچنین احداث ره باغ و توســعه فضای سبز یکی از نکاتی 
بوده که در این مدت ما به طور جدی پیگیر آن بوده ایم که در این بخش ۶4 هزار متر مربع فضای ســبز 

کار شده است.
نعمتی ادامه داد: در ســال جاری نیز حجم زیادی از ایجاد فضای ســبز را در دســت اجرا داریم که ره باغ 
حضــرت زهرا )س( نیز از جمله آن اســت. همچنین ایجاد معابر جدید یکــی از اقداماتی بوده که در بافت 
اطراف حرم انجام داده ایم و در طول این سه سال گذشته ۷1 هزار متر مربع معبر جدید ایجاد شده است.

نایب رئیس شــورای اســلامی شهر مشهد 
گفــت: باید مســائل مرتبط بــا بافت های 
اطراف حرم به مسئولین محلی واگذار شود. 
به گزارش صبح امــروز، حمیدرضا موحدی 
زاده در حاشیه بازدید رئیس شورای اسلامی 
شهر مشــهد و جمعی از اعضای آن از بافت 
پیرامون حرم، اظهار کرد: در طول این ســه 
سال گذشــته )دوره پنجم مدیریت شهری( 
چندین بــار از این مناطق بازدید داشــتیم 
و امــروز شــاهد اقدامات شــهرداری برای 
بازسازی و نوسازی بافت فرسوده و ناکارآمد 

این مناطق هستیم.
وی افزود: در منطقه ثامن مشــهد هشــت ره باغ وجود دارد که در اطراف حرم دیده می شود که در گذشته 
تــردد در این ره باغ از نظر امنیتی دچار مشــکل و بافت این مناطق عمدتا ناکارآمد و فرســوده بود و اگر 
زمانی حوادثی از قبیل آتش سوزی در این مناطق رخ می داد، امکان حضور آتش نشانی در این محل نبود.
نایب رئیس اول شــورای اسلامی شهر مشهد بیان کرد: اما در حال حاضر با ایجاد بولوارهایی مانند رضوان 
در اطراف حرم و در نظر گرفتن ره باغ هایی در این محدوده به فضای اطراف حرم رونق بخشیده و بخشی 

از بافت ها و خانه های تاریخی در حال نوسازی و بازسازی هستند.
موحدی زاده تصریح کرد: متاسفانه در اجرای عملیات های مهمی نظیر نوسازی و ایجاد ره باغ های مختلف 
در سطح شهر اطلاع رسانی ضعیفی صورت گرفته است و شهروندان و زائران از این اقدامات مطلع نیستند.
وی تاکید کرد: همچنین دخالت های بیجا و غیر منطقی تهران و شــورای عالی شهرســازی و معماری نیز 
یکی از مشکلات ما بوده که برای جزئی ترین مسائل شهر که طبق قانون به عهده شهرداری محل است، 

تصمیم گیری می کنند.
نایب رئیس اول شورای اسلامی شهر مشهد ادامه داد: در اطراف حرم چهار خیابان اصلی از جمله خیابان دو 
سطحی آیت الله طبسی وجود دارد که در اواخر سال ۹۶ آن را بعد از چندین سال به بهره برداری رساندیم.
موحدی زاده خاطرنشــان کرد: در اطراف حرم هشت خیابان که از مسیرهای اطراف رو به حرم قرار دارد و 
بارگاه منور رضوی از این خیابان ها در دید مردم و زائران قرار می گیرد، در حال احداث است. البته بخشی 
از این خیابان ها در گذشــته ها اجرا شــده اما بدین شکل که شــاهد ارتباط مردم و تردد ماشین ها باشیم، 

شاهد نبودیم.
وی گفت: اگر در چند ســال آینده نظیر این پروژه ها را به صورت مداوم داشــته باشیم، به پیشرفت خوبی 

دست پیدا می کنیم و لازمه این امر رفع موانع از سوی مسئولان بالادستی است.
نایب رئیس اول شــورای اسلامی شهر مشهد اضافه کرد: در شــان پایتخت معنوی شهر مشهد این نبوده 
که شــورای عالی شهرســازی برای خیابان های ما تصمیم گیری کند و این امر باید به مســئولین محلی 

واگذار شود.
موحدی زاده عنوان کرد: امید داریم با یک هم افزایی باقی پروژه های باقی مانده خود را به اتمام برسانیم 

تا مردم و زائران شاهد شهری آباد باشند و از مشهدی ها به عنوان افرادی با قدرت سازنده بالا یاد کنند.
وی ادامه داد: از هشــت خیابان و ره باغ مذکور در طی یک ســال آینده ۶ مورد آن را به بهره برداری می 

رسانیم.
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 فردوسی پور: 
به همه می گفتم در ایران بمانید اما...

پس از یک ســال و ۷ ماه ســکوت، بالاخره عادل فردوسی پور اشــاره ای به پایان کارش در 
برنامه ۹0 داشت.

 Alumni Achivement به گزارش »ورزش ســه«، عادل فردوسی پور پس از دریافت جایزه
Award ۲0۲0 ، در مراســم آنلاین انجمن فارغ التحصیلان دانشــگاه صنعتی شریف)سوتا( 
اظهار کرد: خیلی خوشــحال هســتم و تشکر می کنم از تمام کسانی که افتخار دادند و من را 

انتخاب کردند.
او ادامه داد: قبل از اینکه صحبت های خود را شــروع کنم، جا دارد درگذشت استاد محمدرضا 
شجریان عزیز را تســلیت بگویم. می دانم الان همه ما بخاطر این اتفاق تلخ ناراحت هستیم 
ولی مهر و محبتی که مردم نثار استاد شجریان کردند، می کنند و خواهند کرد، ایشان با تمام 

محدودیت ها یک جایگاه مانا در قلب و دل تمام ایرانیان دارد.
این استاد دانشــگاه اضافه کرد: در روزهایی که اتفاقات خوبی برای من رخ نمی داد، دریافت 

جایزه از سوتا و دانشگاه صنعتی شریف من را خیلی خوشحال کرد و ارزشمند بود.
فردوسی پور یادآور شــد: همیشه سر کلاس هایم گفته ام و بچه های صنایع می توانند شهادت 
بدهند که سعی کردم و تاکید داشتم که »آقایان و خانم ها« از ایران نروید و مملکت را ترک 
نکنید؛ اینجا مثل تمام عزیزانی که ماندند و موجب افتخار ما هســتند، بمانید. تلاش کنید و 

بجنگید تا مملکت خودمان را بسازیم؛ همیشه این موضوع را گفته ام.
او یادآور شد: بهمن ماه ۹۷ که ترم جدید دانشگاه شروع شد، این موضوع را مطرح کردم و به 

بچه ها گفتم اگر هم می روید، زود برگردید و ماندگار نشوید. اصلا چرا می روید؟
این مجری محبوب با اشــاره به کنار گذاشــته شــدن و گرفتن برنامه ۹0 از او، عنوان کرد: 
اســفندماه۹۷ بدون هیچ توضیح و دلیل موجه من را کنار گذاشتند. وقتی عید شد و به اولین 
کلاســم در فروردین ماه ۹8 رفتم، بچه ها گفتند: »اســتاد! شما که می گفتید بمانید و مملکت 
را بســازید، شما بیش از ۲0 سال ماندی و برنامه داشــتی، چه اتفاقی افتاد و الان چه حرفی 

می زنید؟« واقعا در آن زمان هیچ جوابی برای بچه های کلاسم نداشتم.
فردوسی پور تصریح کرد: امیدوار هستم بستری فراهم شود تا تمام کسانی که کشور و میهن 

خود را دوست دارند، بتوانند در حوزه و حرفه خود کار و فعالیت کنند.
او عنوان کرد: از تمام کســانی که من را لایق این جایزه دانستند، تشکر می کنم چراکه بسیار 
ارزشــمند است. مایه مباهات من است و ســعی می کنم تلاش کنم شایسته و لیاقت دریافت 

این جایزه باشم.

در استقلال پست و مقام مهم نیست
مربی اســتقلال می گوید تیم زمان زیادی را از دست داده است و باید با همدلی این زمان از 

دست رفته را جبران کرد.
به گزارش ایســنا، صمد مرفاوی، مربی تیم فوتبال اســتقلال در حاشــیه تمرین آبی پوشان 
پایتخت در جمع خبرنگاران گفت: ما دیگر نباید فکر گذشــته باشــیم. در حال حاضر ما اینجا 
هســتیم که بتوانیم شرایط را به نفع تیم برگردانیم و زمان هایی را که از دست دادیم، برطرف 
کنیــم. در حــال حاضر مدیریت تغییراتی پیدا کرده اســت و وقتی مدیر عوض می شــود، تا 
قراردادها تنظیم شود، مقداری زمان می برد اما کار ما به مشکل نخورده و امیدوارم با بازیکنان 

توانمندی که داریم بتوانیم کارهای خود را جلو ببریم.
او درباره غیبت میلیچ و دیاباته گفت: هنوز مشخص نیست و باشگاه چیزی به ما اعلام نکرده 
است و امیدوارم آن ها به جمع بازیکنان بپیونند. در تیم ما پست و جایگاه مهم نیست. ما باید 

برای شرایط خوب استقلال همدلی داشته باشیم تا کارهای بزرگ را انجام دهیم.
مرفاوی در پاســخ به این ســوال که کار تیم در نقل و انتقالات تمام شده است؟ گفت: خیر. 

امیدوارم که در آینده بتوانیم نفرات دیگری را جذب کنیم.
مربی استقلال خاطرنشان کرد: هر کاری در اوایل مشکلات خاص خودش را دارد. ما باید به 
کمک مدیریت و پیشکسوتان این مشکلات را حل کنیم و باید همه دست به دست هم بدهند 
که بتوانیم این آرامش را به وجود بیاوریم و کارهای خود را جلو ببریم. ما الان نمی دانیم میلیچ 
می آیــد یا خیر. در هر صورت ما برنامه های خودمان را داریم و امیدوارم با توجه به زمانی که 

داریم بتوانیم مشکلات را برطرف کنیم.
او در پاســخ به این ســوال که با رفتن میلیچ، محمد نادری جایگزین او خواهد بود؟ گفت:  ما 
نقل و انتقالات خود را نمی توانیم عنوان کنیم اما امیدوارم با تصمیم های کادر فنی، شــرایط 

خوبی را رقم بزنیم.

عابدزاده بهترین دروازه بان در فصل جدید 
لیگ پرتغال

سنگربان ایرانی تیم فوتبال ماریتیمو در صدر بهترین دروازه بانان در فصل جدید لیگ فوتبال 
پرتغال قرار دارد.

بــه گزارش خبرگزاری فارس، امیر عابدزاده در ایــن فصل از رقابت های لیگ فوتبال پرتغال 
عملکرد درخشــانی داشته است و در دیدار مقابل پورتو به جرات می توان گفت یک تنه زمینه 

ساز پیروزی تیمش شد و یک پنالتی هم به زیبایی از الکس تلس بازیکن پورتو گرفت.
بر این اساس تا به اینجای فصل وی به عنوان برترین گلر فصل معرفی شده و بالاتر از سایر 
ســنگربانان قرار دارد. وی 1۶ بار دفع توپ داشته و دروازه خود را نجات داده که بیش از هر 

سنگربانی در این فصل بوده است.
عابدزاده فصل گذشته هم دومین گلر برتر لیگ برتر پرتغال شد.

خبرنگار سعودی مدعی شد: 

توافق نهایی خلیل زاده با الریان
یک خبرنگار سعودی مدعی شد مدافع پرسپولیس با باشگاه الریان قطر به توافق نهایی رسیده 
اســت.به گزارش فارس، نواف الآسیویه خبرنگار سعودی مدعی شد شجاع خلیل زاده، مدافع 
پرســپولیس با الریان قطر به توافق نهایی رســید و ممکن است به صورت رسمی این انتقال 

چهارشنبه آینده بعد از اتمام فیفا دی اعلام شود.
این درحالیست که پیش از این یک رسانه قطری از امضای قرارداد بشار رسن، دیگر بازیکن 

پرسپولیس با باشگاه اف سی قطر خبر داده بود.
پیش از این هم برخی رســانه های قطر از احتمال انتقال مدافع پرســپولیس به الریان خبر 

داده بودند.

۵۱۱/۱3هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  )۵۵03(
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای فاقد 
سـند رسـمی نظـر بـه دسـتور مـواد 1 و 3 و قانون تعییـن تکلیف وضعیت اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مصوب 
13۹0/0۹/۲0 و برابـر رای شـماره 13۹۹۶030۶005005503  مـورخ ۹۹/0۷/14  هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانـون 
مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی نیشـابور تصرفات مالکانـه و بلامعارض آقای سـیدحمید جغراتیان فرزند سیدیوسـف  نسـبت 
بـه ششـدانگ  یکبـاب مغـازه  بـه مسـاحت ۲1/50 مترمربع از پلاک شـماره 10۶3 فرعـی  از 10۶  اصلی  واقـع در اراضی 
چشـمه مـراد   بخـش 1۲ حـوزه ثبـت ملـک نیشـابور خریـداری از مالـک رسـمی آقـای صفرعلی شمسـیه زاهـدی فرزند 
محمدحسـن  محـرز گردیـده اسـت.لذا بموجـب مـاده 3 قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتی اراضـی و سـاختمانهای فاقد 
سـند رسـمی و مـاده 13 ائیـن نامـه مربوطـه ایـن اگهـی در دونوبـت بـه فاصلـه 15 روز از طریـق ایـن روزنامـه و محلـی 
کثیرالانتشـار در شـهرها و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تا دو ماه اعتراض خـود را به اداره ثبـت محل وقوع ملک 
تسـلیم و رسـید اخـذ نماینـد معتـرض بایـد ظرف مـدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتـراض مبادرت بـه تقدیم دادخواسـت 
بـه دادگاه عمومـی محـل نمایـد و گواهـی تقدیـم دادخواسـت را بـه اداره ثبـت محـل تحویـل دهـد کـه در ایـن صـورت 
اقدامـات ثبـت موکـول بـه ارائـه حکـم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتـی ک اعتـراض در مهلـت قانونـی واصل نگـردد یا 
معتـرض گواهـی تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل را ارائـه نکنـد اداره ثبـت مبـادرت بـه صدور سـند مالکیت 
مـی نمایـد و صـدور سـند مالکیـت مانـع از مراجعـه متضرر بـه دادگاه نیسـت . تاریـخ انتشـار نوبـت اول ۹۹/0۷/۲1 تاریخ 

انتشـار نوبت دوم ۹۹/08/0۶   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

مدیر تیم پرســپولیس گفت: مدیران قبلی پرسپولیس به خودشان 
بیایند زیرا پول برانکو را با دلار 3 هزار تومانی ندادند و اکنون دلار 

30 هزار تومان شده است.
 افشین پیروانی در مورد آخرین وضعیت مطالبات برانکو ایوانکوویچ 
از سوی باشگاه پرسپولیس اظهار داشت: برانکو برای ما قابل احترام 
اســت زیرا در این تیم زحمت کشیده و پرسپولیس را قهرمان کرده 
اســت. وظیفه مدیران قبلی بوده که با دلار 3 هزار تومانی پول وی 

را بدهند، اما اکنون دلار 30 هزار تومان شده است.
وی افزود: باشگاه هم اکنون در حال تلاش است و همه باید دست 

به دســت هم بدهند تا پول برانکو پرداخت شود. امیدوارم مدیران 
قبلی هم به خودشــان بیایند زیرا زمانی که دلار 3 هزار تومان بود 
پول وی را ندادند و اکنون که دلار 30 هزار تومان شــده باید این 
پول را پرداخت کنیم.مدیر تیم پرسپولیس اظهار داشت: حق برانکو 
جدا است اما زیبا نیست که با این قیمت دلار بخواهیم پول بدهیم. 
اتفاق قشــنگی نیفتاده و همه اکنون باید دست به دست هم بدهیم 
تا پول پرداخت شود.پیروانی در مورد اطلاعیه جدید کارگزار باشگاه 
پرسپولیس برای پرداخت پول برانکو گفت: من در جریان کارهای 

کارگزار نیستم.

وعده های پوچ و خطر بیخ گوش

صداقت، گم شده در پرسپولیس
با وجود اینکه بیــش از ۷ ماه از صدور رای 
کمیتــه تعیین وضعیت بازیکنــان و مربیان 
درباره مطالبات ســرمربی سابق پرسپولیس 
می گذرد امــا مدیران این باشــگاه به جای 
تامیــن منابع مالی برای پرداخت این بدهی، 

فقط وعده  می دهند.
به گزارش ایســنا، کمیتــه تعیین وضعیت 
بازیکنــان و مربیــان فیفا پس از بررســی 
شکایت برانکو ایوانکوویچ و دستیارانش، 1۶ 
اسفند سال ۹8 با صدور حکمی پرسپولیس را 
محکوم کرد که یک میلیون و 55 هزار یورو 
به سرمربی سابق خود و همینطور ۷۶ هزار و 
480 یورو به ایگور پانادیچ ، ۲05 هزار یورو 
به زلاتکو ایوانکوویچ  و  115 هزار یورو  به 

مارکو استیلینوویچ بپردازد.
البته پرسپولیس باید 5 درصد سود دیرکرد را 
نیز به این مبالغ اضافه و به حســاب مربیان 
کروات واریز می کرد. از همان روزها مهدی 
رســول پناه که به تازگی سرپرســت باشگاه 
پرسپولیس شــده بود به همراه علی رغبتی 
به عنــوان عضو هیات مدیــره و رضا یلوه 
بــه عنوان معاون باشــگاه، در مصاحبه های 
مختلف وعــده پرداخت این پول و بســتن 
پرونــده برانکــو را دادند اما ایــن وعده در 

واقعیت عملی نشد.
روزها گذشــت و مدیران سرخ که خود را در 
آســتانه جرایم فیفا می دیدند سعی داشتند با 
اعتراض به دادگاه عالی ورزش، کمی زمان 
بخرند تا خیلی زود مجازات های فیفا اعمال 
نشود اما هزینه های CAS آنقدر زیاد بود که 
مدیــران  پرســپولیس از پرداخت آن امتناع 

کردند.
در اردیبهشــت ۹۹ که هواداران پرسپولیس 
نگران حکم صادر شــده از سوی فیفا برای 
برانکــو بودند، مهدی رســول پناه که وعده 
اعتراض به CAS را داده بود، 1۷ اردیبهشت 
در جمع خبرنــگاران اظهار کــرد: »همین 
امروز که در خدمت شــما هستم گرند حکم 
برانکو از ســوی فیفا اعلام شد و ما ۲1 روز 
فرصت داریم کــه لایحه ای را تنظیم کنیم 
که اعتراض خود را به CAS ارسال کنیم. در 
این روزها یک عده ما را تهدید می کنند که 
زمان برانکو تاریخش گذشته اما هیچ پرونده 

ای در فیفا پرســپولیس را تهدید نمی کند.« 
بــا این حــال پرداخت نکــردن هزینه های 
دادرسی در دادگاه عالی ورزش، پرونده را در 
CAS ریجکت کرد تا پرســپولیس در خطر 

مجازات های فیفا قرار بگیرد. 
فیفا بعد از رد شــدن پرونــده در CAS، با 
ارسال اخطاری از پرسپولیس خواست تا قبل 
از 1۶ مرداد، مطالبات برانکو را بپردازد. از آن 
تاریخ به بعد با وجود اینکه سرخ ها به واسطه 
مطالبات باشــگاه در فیفــا و همینطور پول 
انتقــال بیرانوند، بخشــی از مطالبات برانکو 
و دســتیارانش را پرداخت کردند اما در عمل 

عزمی  برای پرداخت تمام این مطالبات وجود 
نداشت تا اینکه پرسپولیس از نقل وانتقالات 
محروم شــد. محرومیت از نقل وانتقالات و 
احتمــال مجازات های ســنگین تر در حالی 
شــامل حال باشــگاه پرســپولیس شده که 
مدیران این باشــگاه در دو مــاه اخیر بارها 
وعده پرداخت باقیمانــده مطالبات برانکو را 
دادنــد و در مصاحبه های خود از تامین منابع 
مالــی آن خبر دادند. موضوعــی که به نظر 
می رسد به دور از صداقت مطرح شده است. 
مهدی رسول پناه در 11 مرداد ۹۹ در مصاحبه 
با یکــی از خبرگزاری ها گفت: »می خواهیم 
طلب برانکــو را پرداخت کنیم اما بزرگترین 
مشکل ما الان بحث انتقال پول است. اصلا 
قرار نیســت پنجره نقل وانتقالاتی بسته شود 
چون بعد از تاریــخ اعلامی فیفا )1۶ مرداد( 
مــا یک ماه فرصت داریم تــا پول برانکو را 

بدهیم و فقط یک جریمه باید پرداخت کنیم. 
ما هم در این مدت پول برانکو و دستیارانش 
را کامل می دهیم تا برای همیشه این پرونده 

بسته شود.«
سرپرست باشگاه پرسپولیس 4 روز بعد از این 
مصاحبه )15 مــرداد( یعنی یک روز قبل از 
ضرب الاجل فیفا در گفت وگویی دیگر اظهار 
کرد: »ان شاءالله بخشی از مطالبات برانکو را 
هفته آینــده پرداخت می کنیم و مابقی را در 
فرصــت یک ماهه ای که به مــا دادند واریز 
می کنیم و هیچ مشکلی پیش نخواهد آمد.«

بعــد از به پایان رســیدن ضرب الاجل فیفا، 

درحالی که پرســپولیس ۶0 هــزار فرانک 
جریمه شــده و فرصت یــک ماهه جدید به 
دست آورده بود، مهدی رسول پناه ۲4 مرداد 
بــه برنامــه ورزش و مردم رفــت و گفت: 
»هــواداران هر روز می گوینــد پول برانکو 
چه شــد؟ تا یک ماه دیگــر قطعا این بدهی 
پرداخت می شــود زیرا منابــع آن را تامین 

کرده ایم.«
پرســپولیس تا آخر مرداد از طلب های خود 
در فیفــا و پول انتقــال بیرانوند، توانســت 
مطالبات ایگور پانادیچ، زلاتکو ایوانکوویچ  و 
مارکو استیلینوویچ به همراه 330 هزار یورو 
برای برانکو را پرداخت کند اما سرخ ها برای 
بســته شــدن این پرونده که حالا در کمیته 
انضباطی فیفا جریان داشت، باید ۷84 هزار 
یورو دیگر بــه برانکو و ۶0 هزار فرانک هم 
به عنوان جریمه پرداخت می کرد. با این حال 

با وجود اینکه بر اســاس نامه ۶ آگوست فیفا 
پرسپولیس فقط تا 11 سپتامبر )۲1 شهریور( 
فرصت داشــت تا با پرداخت باقیمانده پول 
برانکو از بسته شــدن پنجره نقل وانتقالات 
جلوگیری کند، مهدی رسول پناه ۲1 شهریور 
با حضور در برنامه ورزش و مردم گفت: »من 
ماه قبــل گفته بودم که در چنــد روز آینده 
بخش دیگری از مطالبات برانکو را پرداخت 
می کنیم اما اتفاقاتی رخ داد که نتوانستیم این 
کار را انجــام بدهیم. با این حال در دو هفته 
آینده مطالبات برانکــو را پرداخت می کنیم. 
دیروز هم دوباره یک نامه نوشــتیم که 30 

روز بــه ما فرصت بدهند اما جواب رســمی 
ندادند. شاید قبول کنند. اگر قبول نکنند هم 
تا دو هفته آینده مطالبات برانکو را پرداخت 
باشگاه  سرپرســت  اظهارات  می کنیم.«این 
پرسپولیس در حالی مطرح شد که رضا یلوه 
که پیــش از این در 1۲ شــهریور طی یک 
پست اینســتاگرامی در صفحه شخصی خود 
نوشــت: »بخشی از منابع ریالی طلب برانکو 
فراهم شــده که در صدد هستیم ظرف چند 
روز آینده، از طریق بانک مرکزی حواله ارزی 
را دریافت کنیم و به حساب او واریز کنیم.«

البتــه معاون اقتصادی باشــگاه بعد از پایان 
آخرین فرصــت فیفا که منجر به محرومیت 
پرسپولیس از نقل وانتقالات شد، ۲۲ شهریور 
در یک مصاحبه تلویزیونــی صراحتا گفت: 
»منابع مالی مطالبات برانکو فراهم شــده و 
با باشگاه در نامه ای از این مربی خواسته که 

به پرســپولیس فقط دو هفته دیگر فرصت 
بدهد تا طی یک هفته یا 10 روز آینده تمام 

مطالبات برانکو را بپردازیم.«
با این وجود یلوه که علاقه زیادی به اطلاع 
رســانی به هواداران دارد، 1۷ مهر ماه بدون 
اشاره به وعده قبلی خود، در صفحه شخصی 
خــود نوشــت: »بخشــی از باقیمانده طلب 
برانکو را تامین کردیم و در هفته آینده سایر 

منابع هم تامین خواهد شد.«
اما در این میــان رغتبی، عضو هیات مدیره 
پرســپولیس هم سعی داشــت با وعده های 
خود هــواداران این باشــگاه را امیدوار نگه 
دارد. او کــه در ماه های گذشــته گفته بود 
باشــگاه با برانکو به توافق خواهد رسید، 1۲ 
شــهریور در جمع خبرنگاران درباره احتمال 
بسته شــدن پنجره نقلوانتقالات پرسپولیس 
گفت: »نباید پنجره بســته شود. پرسپولیس 
نبایــد با محدودیتی مواجه شــود. می دانیم 
فرصت محدود اســت ولی امــروز مقدمات 
یک پرداخت دیگر انجام شــد. احتمالا شنبه 
به حســاب برانکو می نشیند. با این پرداخت 
هم بدهی تســویه نمی شود ولی هنوز وقت 

داریم.«
مدیران پرســپولیس  در ماه های اخیر سعی 
داشــتند با جمله »منابع مالــی طلب برانکو 
تامین شــد« آرامش را به اردوی ســرخ ها 
ببرند اما این وعده بزرگ بیشــتر از آرامش، 
به هواداران پرســپولیس استرس وارد کرده 
اســت. چنــد روز قبــل به واســطه همین 
هنرنمایی، هواداران پرسپولیس نگران بودند 
که تیمشان از فینال لیگ قهرمانان آسیا کنار 
گذاشته شــود و حالا هم نگران هستند که 
مبادا فیفا جرایم سنگین تری نظیر کسر امتیاز 
یا سقوط به یک دسته پایین تر برای تیمشان 
در نظر بگیرد.قابل درک است که مشکلات 
اقتصــادی و بالا رفتن قیمت ارز کار را برای 
پرداخــت باقیمانده مطالبات برانکو ســخت 
کرده اســت اما نبود صداقــت و وعده های 
پوچ بیش از هر موضــوع دیگری هواداران 
پرســپولیس آزار می دهد. اگــر به جای این 
وعده هــا مدیران پرســپولیس بــا صداقت 
بیشــتری رفتار می کردند، الان اوضاع این 

باشگاه بهتر بود.

پیروانی: با دلار 3 هزار تومانی پول برانکو را ندادند

آذری:نیازی به خودشیرینی برای پرسپولیس ندارم
مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان با بیان اینکه استعلام لازم 
برای جذب محســن فروزان انجام شده است، گفت: دوست 

ندارم جواد نکونام را با کارلوس کی روش مقایسه کنم.

ســعید آذری در گفتگو با خبرنگار مهر، ضمن تشریح شرایط 
تیم فوتبال فولاد خوزســتان تاکید کرد که این باشگاه برای 
جذب محســن فروزان استعلام گرفته است. وی همچنین با 
اشاره به اعلام آمادگی اش برای کمک به باشگاه پرسپولیس 
برای انتقال پول برانکو گفت: هر موقع پول پرسپولیس آماده 

بشود و با من تماس بگیرند، آماده کمک هستم.
آذری همچنین خبر داد که این باشــگاه برای شکستن رای 
محرومیت از سوی فدراسیون فوتبال ایران، برای شکایت به 

دادگاه عالی ورزش وکلای ایتالیایی استخدام کرده است.
مشروح گفتگوی آذری با خبرنگار مهر در ادامه می آید:

از پاتوسی تشکر می کنم
خدا را شــکر تیم فولاد تمریناتش را به موقع شــروع کرد و 
تاکنون ســه اردو را پشت سر گذاشته ایم. بازیکنان هنوز در 
فشار تمرینات آمادگی جسمانی هستند و شرایط راضی کننده 
است. چند مســابقه تدارکاتی هم انجام داده ایم تا بازیکنان 
هماهنگ شوند. در مورد آمادگی پاتوسی باید بگویم یکی از 
رســالتهای ما این است که اگر بازیکنی شرایط خوبی ندارد، 
بــا او صحبت و مشــکلش را حل کنیم. قبــل از آنکه آیاندا 
پاتوســی در پایان فصل قبل ایران را تــرک کند، با او یک 
جلســه دو ساعته داشــتم. این بازیکن متوجه شد که بحث 
ما فقط فوتبالی نیســت. تمام بازیکنان تیم را مثل بچه های 
خودم دوســت دارم. از پاتوسی تشکر می کنم که نشان داد 
در آن جلســه به صحبت های ما ایمان آورده و با آمادگی و 
انگیزه تمرینات امســال را پیش می برد. البته برای رسیدن 
به آمادگی ایــده آل، بازیکنان فولاد دو تا ســه هفته دیگر 

زمان نیاز دارند. 
بمب فولاد نکونام است؛ بقیه نارنجک هستند!

بمب فولاد ابتدا جواد نکونام و دســتیارانش هستند و سپس 
»تیم« فولاد. آنهایی که از خریدهایشــان به عنوان بمب یاد 
می کنند در واقع نارنجک هســتند! شــما زمانی موفق می 
شــوید که یک »تیم« داشته باشید. خوشبختانه جواد نکونام 

هم در مســیر حرفــه ای گام بر مــی دارد. در فوتبال امروز 
هیچکس نان اسمش را نمی خورد و ویژگی یک تیم گردن 
کلفت داشــتن بازیکنان متعهد و حرکت به ســمت یکدلی 

است. 
دوست ندارم سبک نکونام را با کی روش مقایسه کنم

کارلوس کی روش آدم و مربــی بزرگی بود ولی نکونام هم 
1۶0 بازی ملی انجام داده است. من با کی روش کار نکردم 
و فقط عملکردش را دیدم. دوســت ندارم ســبک نکونام را 
با کی روش مقایســه کنم. مطمئنم اگــر یک تفکر منطقی 
و ســازنده در فوتبال ما وجود داشته باشــد، نکونام یا امثال 
نکونــام از جمله یحیی گل محمدی یک روز ســرمربی تیم 
ملی می شــوند. جواد برای تبدیل شــدن به یک مربی بین 
المللی پتانسیل ویژه ای دارد؛ همینطور بقیه مربیان و جوانانی 

که در عرصه مربیگری هستند. 
اگر نکونام لژیونر شد تعجب نکنید

جواد یــک کلاس عملی را در کنار کــی روش گذراند ولی 
همانطور که گفتم دوســت ندارم آنها را با هم مقایسه کنم. 
باوجــود اینکه یکی دو بار در دوران مدیریتم در ذوب آهن با 
کی روش جر و بحثم شــد اما او آدم بزرگی بود. نکونام هم 
در نوع خودش بی نظیر اســت و مطمئنم یک روز سکاندار 
تیم ملی کشــورمان می شود. اگر حتی نکونام را یک روز به 
عنوان اولیــن مربی لژیونر در یک لیگ معتبر اروپایی دیدید 

تعجب نکنید چون من این هدف را در افکارش خوانده ام. 
هر کمکی از دستم بر بیاید برای پرسپولیس انجام 

می دهم
آقای رسول پناه و رغبتی )مدیران باشگاه پرسپولیس( برای 
نحوه انتقال پول برانکو با من تماس گرفتند و با هم صحبت 
کردیم. نمی دانم پرسپولیس چقدر کسری پول دارد ولی اگر 
این عزیزان بخواهند پول برانکو را از منابع مطمئن به دست 
برانکو برســانند، بنده برای کمک آماده هســتم. البته شب 
گذشته دیدم که علی کریمی هم برای کمک اعلام آمادگی 
کرد. باید از او هم تشکر کرد. به هر حال زمان دارد از دست 
می رود و من هم هر کمکی از دستم بر بیاید انجام می دهم.

دنبال خودشیرینی نبودم
نه تنها پرسپولیس بلکه برای کمک به استقلال، ذوب آهن، 

ســپاهان یا هر باشگاه دیگری از ایران در عرصه بین المللی 
آماده هســتم. بنده به عنوان کســی که سال ها پیراهن تیم 
ملی ایران )وزنه برداری( را پوشــیده اســت، برای کمک به 
تیــم های ایرانی حس ملی دارم. به عنوان یک عضو مجمع 
فدراســیون فوتبال این را وظیفه خودم می دانم. بنده جایگاه 
و اعتبــارم را در فوتبال دارم و با مطرح شــدن بحث کمک 
به پرســپولیس دنبال خودشیرین کردن نبودم. همه اعضای 
مجمع فدراســیون باید این حس را داشــته باشیم که ضربه 
خوردن یک باشگاه در عرصه بین المللی به ضرر کل فوتبال 
اســت. علاوه بر اینکه اعتبار فوتبالمان زیر ســئوال می رود 

ممکن است سهمیه ایران را در آسیا تحت تاثیر قرار بدهد.
شاید زمستان فولاد طولانی شود

لیســت ما تقریبا تکمیل اســت و با جذب دو بازیکن دیگر، 
جنس مان جور می شــود. نباید فراموش کنیم که پنجره نقل 
و انتقالات فولاد موقت باز اســت و اگر شکایت ما در دادگاه 
عالی ورزش به نتیجه نرسد، دو پنجره بسته خواهیم داشت. 
بنابراین باید از الان به فکر آذوقه زمســتانی باشــیم؛ شاید 
زمستان طولانی شــود! باید تیم را طوری ببندیم که اگر به 

مشکل محرومیت خوردیم، لطمه نبینیم. 
باید اتاقحل اختلاف داخلی ایجاد شود

شــکایت ما به دادگاه عالی ورزش بعد از رای کمیته تعیین 
وضعیت در پی توافق فولاد با محمد بلبلی است. باید بگویم 
فوتبــال ما یک خلاء به نام اتاق حــل اختلاف داخلی دارد. 
آرایی که در کمیته تعیین وضعیت فدراســیون فوتبال صادر 
می شــود، به منزله آرای نهایی است و نمی توان در مرجع 
دیگری در داخل کشور درخواســت استیناف کرد. فقط می 
ماند شکایت به دادگاه عالی ورزش. چرا ما برای یک پرونده 
داخلی باید 50 هزار یــورو هزینه کنیم و به دادگاه »کاس« 

برویم؟ 
استخدام وکلای ایتالیایی برای دادگاه کاس

ما وکلای ایتالیایی برای رســیدگی به این پرونده استخدام 
کرده ایم و تا آخر شــکایت می رویــم. 50 هزار یورو هزینه 
دادرســی می شود و جالب است که اگر در این پرونده پیروز 
شــویم، فدراســیون فوتبال با این وضعیت مالی محکوم به 
پرداخت 50 هزار یورو به فولاد می شود. پیشنهادم به عنوان 

یک عضو مجمع فدراســیون این است که خلاء قضایی را با 
تشــکیل یک اتاق حل اختلاف داخلــی رفع کنیم چون این 

پرونده ها برای فوتبالمان دو سر باخت است.
برای جذب محسن فروزان استعلام گرفتیم

برای جذب محســن فــروزان هم بنده و هم جــواد نکونام 
اســتعلام گرفتیم. فروزان جزو آن دسته فوتبالیست های با 
استعداد اســت که هم خودش کمی راه را اشتباه رفت و هم 
در حقش اجحاف شد. اگر ما باشگاه فرهنگی ورزشی هستیم 
پس یکی از رســالتهایمان همین اســت که مسیر بازیکن با 
اســتعداد را اصلاح کنیم وگرنه ایــن واژه فرهنگی را باید از 
جلوی باشــگاه حــذف کنند. تلاش فولاد این اســت که از 
توانایی فروزان استفاده ببرد و هم به او کمک کند تا مسیرش 

را در فوتبال به خوبی جلو ببرد.
فروزان بداند فولاد آخرین فرصت ورزشی اش است

ما با محســن جلسه دو ساعته داشــتیم. او خودش می داند 
آذری با هیچکس شوخی ندارد. همانطور که با پاتوسی جلسه 
داشــتم و این بازیکن متوجه شد مســیری که رفته را باید 
اصلاح کند، با محسن هم صحبت کردم. فروزان بداند فولاد 
می تواند آخرین فرصت زندگی ورزشــی اش باشــد و نباید 
به ســادگی این فرصت را از دست بدهد. ضمن اینکه ما در 
پســت دروازه، گزینه های خوبی مثل مرادیان و غلام نژاد را 
داریم. در این پست رقابت شــدید است و هرکسی که بهتر 
باشــد درون دروازه قرار می گیرد. در فــولاد هیچ بازیکنی 

حاشیه امنیت ندارد.



8
دوشنبه21 مهر 1399/   سال سوم  /   شماره 786

Vol.3.No.786 / October.12.2020

www.sobhe-emrooz.ir
sobhe.emrooz.news@gmail.com خر

گ آ
بر

روزنـامه اقتصادی، سیاسی و 
فرهنگی خراسان رضوی

روابط عمومی وامور مشترکین:  09152560091
سازمان آگهی ها:  051-38929823

آدرس: بولوار دانش آموز -  دانش آموز30-پلاک 4   
   تلفن:38929824- 38929825                                                                                                           

نمابر:  38923452 - 051 سامانه پیام کوتاه: 100080888

مطالب درج شده در روزنامه الزاما به معنای تایید محتوای آن نمی باشد.

روزنامه صبح امروز پذیرای مطالب و مقالات شما مخاطبان ارجمند می باشد.

صاحب امتیاز و مدیر مسئول :

حسین رفیعی

Sobh_Emrooz

Sobh_Emrooz

شرایط ویژه اشتراک انبوه روزنامه صبح امروز  
برای پیک موتوری ها،باربری ها 

و شرکت های خدماتی

0 9 3 6 0 5 6 6 6 3 6 با ما تماس بگیرید: 
0 9 1 5 2 5 6 0 0 9 1  -  

بعد از قالیباف، نمایندگان تهران هم به بخش 
بیماران کرونایی سر زدند

جمعــی از نماینــدگان مردم تهــران در مجلس 
شورای اسلامی از بخش های مختلف بیمارستان 
رســول اکــرم )ص( از جمله بســتری بیماران 
کرونایــی بازدید کردند و از نزدیــک در جریان 
فعالیت بخش های مختلف آن قرار گرفتند. در این 
بازدید سیدمحمود نبویان، سید احسان خاندوزی، 
عمویی،  ابوالفضــل  روح الامینی،  عبدالحســین 
فاطمه قاســم پور، اقبــال شــاکری و همچنین 
امیرحسین باقرنژاد دبیر اجرایی مجمع نمایندگان 

استان تهران حضور داشتند. /ایلنا

سفر های قالیباف زمینه ساز انتخابات ریاست 
جمهوری است

عباس عبدی، فعال سیاســی اصــلاح طلب به 
بعد  استانی  خبرگزاری خبرآنلاین گفت:سفر های 
از رسیدن به قدرت باید معطوف به حل مشکلات 
مردم باشــد، اما واقعیت این اســت که سفر های 
استانی نمی تواند مشکلات مردم را حل کند. اگر 
سفر های استانی مشــکلات را حل می کرد پس 
باید بهترین دوره ایــن مملکت دوره احمدی نژاد 
می بود در حالی که از هر سو نگاه کنیم می بینیم 
ســیاه ترین دوره تاریخ ایــران دوره احمدی نژاد 
اســت. در نظام های جدید سفر های استانی برای 
حل مشکلات مدیریتی بی معنی است. سفر های 
استانی بیشتر وجه سیاسی دارد ایرادی ندارد یک 
فرد برای انجام کار تبلیغاتی و انتخاباتی به چنین 
سفر هایی برود و سلسله سفر های انتخاباتی خود 
را کلید بزند، اما این ســفر ها بجــز موارد خاص 
نباید از جایگاه یک مقام مســئول باشد. سرکشی 
نمایندگان به دیگر حوزه های انتخابیه قابل قبول 
است، به شرط آنکه بازی در نیاورند و در چارچوب 
وظایفشــان حرف بزنند و شوآف نباشد. سفر های 
اســتانی قالیباف احتمالا زمینه ای برای انتخابات 
ریاست جمهوری است، چون در مجلس نمی تواند 

کاری بکند و هیچ برنامه ای هم ندارند.

تلاش رئیس جمهور سابق برای آزادی بقایی؟
رییس دولت هــای نهم و دهم طــی نامه ای به 
ابــراز نگرانی درباره  ســیدمحمود علوی ضمن 
وضعیت معــاون خــود در دوران حضور در کاخ 
ریاســت جمهوری، به »تشــریح اقدامات مخرب 
و غیرانســانی برخــی عوامل موثر در دســتگاه 
اطلاعاتی کشور علیه حمید بقایی و یاران نهضت 
به ســوی بهار« پرداخته و همزمان »خواســتار 
برخورد جــدی« وزیر اطلاعات دولت دوازدهم با 
این عناصر شد. دولت بهار به عنوان مرجع اصلی 
انتشار این نامه، از چیستی اقدامات مخرب مدنظر 
احمدی نژاد جزییاتی منتشــر نکــرده و برخلاف 
روال معمول، متن نامه او را نیز روی خروجی خود 
قرار نداده است، ولی به نظر می رسد احمدی نژاد 
در حال آغاز تلاش هایی برای آزادی نزدیک ترین 

چهره به خود است. /اعتماد

نماینده مجلس: لباس های چسبان دختران و 
پسران باعث عقیم شدن آن ها می شود

حســین جلالی دبیر کمیسیون فرهنگی: در چاله 
بحران جمعیتی قرار گرفتیم و به شدت در کشور 
دچار کاهش جمعیت شــدیم که اگر وضعیت به 
همین شــکل بماند به پیر ترین کشور دنیا تبدیل 
خواهیم شــد. در ســال 1۲0 هزار موالید داریم، 
اما در مقابل نزدیک به ۷00 هزار کودک کشــی 
تحت عنوان سقط جنین در کشور داریم و تقریبا 
روزی ۲000 هــزار کودک را می کشــیم. تغییر 
سبک پوشــش و لباس هم در افزایش ناباروری 
به شدت ایجاد کرده است، این لباس های چسبان 

مخصوصا در حوزه شلوار برای پسر و دختر باعث 
عقیم شدن می شود.

تخصیص ۱۰۰ میلیارد از اعتبارات کرونا به 
دانشکده محل تدریس دختر حسن روحانی

علیرضا نظری نماینده مــردم خمین در مجلس 
شورای اســلامی در گفتگو با فارس، با اشاره به 
مشــکلات اقتصادی مردم و رنج و زحمت اقشار 
ضعیف جامعه، گفت: رانت خواری در روز روشــن 
آنهم از کیسه ملت درحال رخ دادن است و به نظر 
می رســد، امروز برخی پول های کلان، بی حساب 
و کتاب جابجا می شــود. نماینده مردم خمین در 
مجلس شورای اســلامی با یادآوری عضویت پر 
سر و صدای فرزند حسن روحانی در هیات علمی 
دانشکده فناوری های نوین دانشگاه شهید بهشتی 
گفت: متاســفانه گزارش های خوبــی از روابط و 
نســبت های فامیلی در دولت به گوش نمی رسد 
و پیگیری های بنده در این مدت کوتاه نمایندگی 
حکایت از مســئله ای پر ابهام در دانشکده مذکور 
دارد. نماینــده مردم خمین در مجلس شــورای 
اســلامی در ادامه پرده از یــک معامله پر ابهام 
برداشت و گفت: در حالیکه صد ها پروژه مشابه در 
شهرستان ها بر زمین مانده، چرا ظرف 48 ساعت 
آنهم با مکاتبه مســتقیم دانشــگاه شهید بهشتی 
تهران بدون رعایت سلســله مراتب اداری، مجوز 
برداشت مبلغ یکصد میلیارد تومان را برای خرید 
ملک مورد نظر دانشــکده فوق الذکر از صندوق 
توســعه ملی صادر می شــود. نظری با اشاره به 
اعتبــار تخصیص نیافته صندوق توســعه ملی به 
وزارت بهداشــت افزود: آقای رئیس جمهور آنقدر 
بــا خانواده خود در دولت نامحرم اســت که وزیر 
بهداشــت از بی تفاوتی محــض وی به وضعیت 
بی پولی وزراتخانه لاجرم به افراد دیگر شــکوه 
می کند، اما رئیس جمهور، شوریده دل بیقرار دختر 

خود است.
 

زاهدی: مردم نگران تحریم های آمریکا 
نباشند

 عضو کمیســیون آمــوزش و تحقیقات مجلس 
شورای اسلامی گفت: رسانه ها باید شفاف سازی 
کنند که تحریم های اخیر آمریکا بر علیه جمهوری 
اســلامی ایران چیزی جدیدی را به تحریم های 
قبلــی اضافه تر نکرده اســت و هیچ اثربخشــی 
جدیدی ایــن تحریم ها نخواهد داشــت و مردم 
زاهدی« در  نباشــند.دکتر »محمدمهدی  نگران 
گفتگو با ایســنا، درباره فعال شدن مکانیزم ماشه 
از سوی آمریکا گفت: یکه تازی آمریکا در عرصه 
سیاســی و اقتصادی دنیا پس از فروپاشی کشور 
شوروی آغاز شد و واقعا آمریکا در جایگاهی قرار 
گرفته بود که هر اراده ای که در دنیا می کرد باید 
عملیاتی می شــد و آمریکا تنها بــر روی ۲ یا 3 
کشور نمی توانست تاثیرگذاری جدی داشته باشد 
و حتی شاهد بودیم در برخی از موقعیت ها آمریکا 
با فشــار آوردن روی کشــور هایی مانند چین و 
روســیه، آن ها را ناچار به پذیرفتن برخی مسائلی 
که خود می خواســت عملیاتی کند، می کرد.وی 
افزود: امروزه آمریکا آن حالت یکه تازی گذشــته 
خــود را ندارد و ایــن یــک درس مهمی برای 
دنیاســت و در مباحث اخیــر مربوط به جمهوری 
اســلامی ایران، شــاهد عدم همراهی برخی از 
کشــور های دنیا حتی هم پیمانان اروپایی شان با 
ایالات متحده آمریکا هستیم.نماینده مردم کرمان 
و راور در مجلس شــورای اســلامی با اشاره به 
فعال شــدن مکانیزم ماشه اظهار کرد: آمریکا در 
مکانیزم ماشه، یقین بر عملیاتی شدن آن داشت 
و اگــر نامه ای که آمریکا نوشــته بود تا مکانیزم 
ماشه را اجرایی کند از سوی سازمان ملل تحویل 
و پذیرفته شده بود، به صورت خودکار بعد از یک 

ماه این مکانیزم عملیاتی می شد، اما سازمان ملل 
آن نامــه را نپذیرفت و ثبــت نکردن این نامه در 
تاریخ ســازمان ملل بی ســابقه بوده است.سفیر 
اســبق ایران در مالزی با تاکید برآنکه جهان در 
مکانیزم ماشــه با آمریکا همراهی نکرد، تصریح 
کرد: آمریکا آن قدرتی که در گذشــته داشــت و 

همه گوش به فرمان او بودند را دیگر ندارد.

صدر پیشنهاد داد؛ تست روانپزشکی برای 
کاندیدای ریاست جمهوری

دکتر محمد صدر، مشــاور ارشد وزیر امور خارجه 
و عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام در گفتگو 
با آرمــان ملی گفت: بنده پس از اینکه ترامپ در 
آمریکا به قدرت رســید و قبل از آن با مشــاهده 
رفتار آقای احمدی نژاد به این نتیجه رســیدم که 
کاندیدای ریاســت جمهوری قبــل از حضور در 
انتخابات حتما باید مورد بررســی  روانشناختی و 
روانپزشــکی قرار بگیرد.وی تاکید کرد در چنین 
شرایطی اگر کســی دارای مشکلات شخصیتی 
یا نارسیســم باشــد و به قدرت برسد آسیب های 
جدی به جامعه خواهــد زد. به همین دلیل نیز با 
توجه به شخصیتی که در طول چهار سال گذشته 
از ترامپ مشاهده شــده احتمال اینکه وی بازی 
انتخابــات را به هم بزند و معــادلات را به بهانه 
تقلب به هم بزند، وجود دارد. این در حالی اســت 
که طــرف مقابل نیز ضعیف نیســت و به راحتی 
بازی را واگذار نخواهد کرد کــه ترامپ بتواند با 
بهانه تقلب سرنوشت انتخابات را تغییر بدهد. این 
اتفاق در انتخاباتی که جورج بوش و الگور در آن 
حضور داشــتند نیز رخ داده کــه در نهایت جورج 
بوش به ریاســت جمهوری انتخاب شــد. ترامپ 
دارای شــخصیت غیر عــادی اســت و به همین 
دلیل احتمال اینکه قصد داشــته باشــد معادلات 
انتخاباتی را بــه بهانه انتخابات به هم بزند وجود 

خواهد داشت.
 

اظهارات وزیر احمدی نژاد درباره کاندیداتوری 
رئیسی و قالیباف در ۱۴۰۰

 یک چهره سیاســی اصولگرا گفت: هنوز تصمیم 
انتخابات ریاست جمهوری 1400  واحدی درباره 
دبیرکل  است.»سیدمحمد حسینی«،  نشده  اتخاذ 
ایران اسلامی، درباره آخرین  کانون دانشگاهیان 
برنامه های جریان اصولگرا برای انتخابات ریاست 
جمهوری 1400 و برگزاری جلســات انتخاباتی، 
به برنا گفت: جلساتی به صورت پراکنده در حال 
برگزاری اســت بدین معنا که تشکل ها و احزاب 
اصولگــرا هم به صــورت جداگانه و هم در قالب 
چند جبهه، جلساتی را برگزار می کنند، ولی هنوز 
انســجام لازم ایجاد نشده است، جامعه روحانیت 
مبارز هــم ظاهرا این بار بنــا دارد نقش موثری 
در انتخابــات ایفا کند و برخی اعضای شــورای 
مرکزی جامعه، گفتگو هایی با تعدادی از نیرو های 
انقلاب داشته اند، اما هنوز تصمیم واحدی درباره 
ساز و کارانتخابات ریاست جمهوری 1400 اتخاذ 
نشده اســت؛ به بیانی دیگر مانند دوران قبل که 
جبهه مردمی یا شــورای ائتلاف، به جمع بندی 
می پرداخت هنوز چنین محوریتی شــکل نگرفته 

است.
این استاد دانشگاه تهران افزود: چند کمیته توسط 
دبیرخانه شــورای ائتلاف شکل گرفته و جلساتی 
برپا شــده اســت، اما شــورای مرکزی ائتلاف 
تاکنون مثل انتخابات مجلس، جلســاتی نداشته 
اســت، شاید به دلیل انتقاداتی که به عملکرد این 
مجموعه وجود دارد، اساســا ایــن مکانیزم تغییر 
پیدا کند همان گونــه که جبهه مردمی نیرو های 
انقــلاب فقط برای انتخابات ریاســت جمهوری 
شــکل گرفت و پس از انتخابات فتیله اش پایین 
کشیده شد و بعد هم به فراموشی سپرده شد!این 

فعال سیاســی اصولگرا با اشــاره به کاندیدا های 
جریان اصولگرایی تصریح کرد: تاکنون بعضی از 
کاندیدا ها نشســت هایی را با طرفداران درجه اول 
خود داشته اند و با افراد شناخته شده ای از عناصر 
انقلابــی گفتگو و رایزنی کرده انــد، برخی نیز از 
این مرحله فراتر رفته و به طور غیررســمی، ستاد 
خود را تشــکیل داده اند، زیرا هنوز زمان تبلیغات 
انتخاباتی نشده که رسما وارد گود تبلیغات شوند؛ 
نکته دیگر ایــن که هر کدام از ایــن کاندیدا ها 
تیمی را به منظور انجام کار های رسانه ای، تولید 
محتوا برای ارائه برنامه های اقتصادی، فرهنگی، 
اجتماعی و سیاســت خارجی همراه ساخته اند تا 
مــردم ببیند گزینه ها چه طرح هــا و راهکار هایی 
برای برون رفت از مشکلات فعلی و بهبود وضع 

اقتصادی و معیشت جامعه دارند.
 

نقل قول عضو کارگزاران از نظر امام جمعه 
سابق ارومیه در مورد ریاست جمهوری زنان

 عضو حــزب کارگزاران نقل قول جالبی در مورد 
نظر حسنی امام جمعه سابق ارومیه درباره ریاست 
جمهــوری زنان بیــان کرد.یــدالله طاهرنژاد از 
اعضای حزب کارگزاران در مورد احتمال ریاست 
جمهوری زنان برای ســال 1400 ضمن ضعیف 
خوانــدن این اتفــاق گفت: یکبار آقای حســنی 
امام جمعه ارومیه گفت در اســلام از بخشــدار تا 
رئیس جمهور نمی تواند زن باشد. این حرف را زده 
بــود. آقای روحانی تلاش زیادی داشــت تا یک 

وزیر زن داشته باشد، ولی به او اجازه داده نشد.
 

نماینده سه دوره مجلس بر اثر کرونا 
درگذشت

 فرماندار سردشــت گفت: »محمــد کریمیان« 
نماینده ادوار شهرستان های سردشت و پیرانشهر 
در اســتان آذربایجــان غربی به دلیــل ابتلا به 
ویروس کرونا جان باخــت. وی در دوره چهارم، 
پنجم و هفتم نماینده مردم سردشــت و پیرانشهر 
در مجلس بود.اقصی نخشــی پور روز یکشنه در 
گفتگو بــا ایرنا با بیان اینکه این نماینده ســابق 
مجلس شــورای اســلامی پــس از چندین روز 
بســتری در بیمارســتان، امروز فوت کرد، افزود: 
وی در دوره چهــارم، پنجم و هفتم نماینده مردم 
سردشت و پیرانشــهر در خانه ملت بود.فرماندار 
سردشت با آرزوی رحمت الهی برای این نماینده 
اســبق در مجلس شورای اســلامی، ادامه داد: 
کریمیان صبح امروز در یکی از بیمارســتان های 
تهران جان باخته اســت.همچنین داوود کریمیان 
فرزند محمد کریمیان بــا تایید خبر فوت پدرش 
گفــت: پدرم به مــدت چهار روز در بیمارســتان 
بستری بود که متاسفانه نتوانست بر بیماری کرونا 

غلبه کند.
 

توصیه مصباحی مقدم به دولت
 عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام نوشت: تا 
پایان فعالیت دولت کمتر از یک سال باقی است. 
نمی تــوان از دولت انتظار داشــت که پروژه های 
بــزرگ اقتصادی را شــروع کند یــا پروژه های 
ناتمام بزرگ را به ســرانجام برســاند. مهمترین 
رســالت دولت مدیریــت بازار اســت.غلامرضا 
مصباحی مقدم، عضو مجمع تشخیص مصلحت 
نظام طی یادداشــتی در روزنامه ایران نوشت: تا 
پایان فعالیت دولت دوازدهم کمتر از یک ســال 
فرصت باقی اســت. با توجه به شرایط سیاسی و 
اقتصادی، نمی توان از دولت انتظار داشــت که در 
این مدت پروژه های بزرگ اقتصادی را شروع کند 
یا پروژه های ناتمام بزرگ را به ســرانجام برساند.
به نظر مهمترین رسالت دولت در چندماه پیش رو 
مدیریت بازار است. با توجه به بی ثباتی قیمت ها، 
مدیریت بازار و کنتــرل قیمت ها باید در فوریت 

اقدمات دولت باشــد. برای مدیریــت قیمت ها، 
باید بخشــی از نقدینگی در دست مردم با اعمال 
سیاست های انقباضی، از جامعه جمع آوری شود و 
این نقدینگی به سمت بنگاه های تولیدی هدایت 
شــود. برای کنترل قیمت ها همچنین تشــدید 

نظارت ها ضروری است.

گروسی: آژانس بر فعالیت های ایران نظارت 
دائم دارد

 مدیــرکل آژانــس بین المللی انــرژی اتمی با 
اشــاره به توانمندی های ایران در چرخه فناوری 
هســته ای از نظارت دائمی بازرسان این نهاد بر 
فعالیت های هســته ای صلح آمیز این کشور خبر 
داد.»رافائل ماریانو گروسی« در مصاحبه با نشریه 
اتریشی »ی پرســه« در مورد موضوعاتی چون 
رقابت عربســتان سعودی و ترکیه برای دستیابی 
به فناوری هســته ای، غنی ســازی اورانیوم در 
ایران، برنامه هسته ای کره شمالی و نگرانی ها از 
استفاده نادرست از تسلیحات هسته ای گفت وگو 
کرد.مدیرکل آژانس بیــن المللی انرژی اتمی بر 
اهمیت نظارت و حضور بازرســان در مکان هایی 
که در آنها فعالیت هسته ای انجام می شود، تأکید 
کــرد و گفت: انرژی هســته ای نقش مهمی در 
مبــارزه با تغییرات آب و هوایــی دارد.وی از این 
که ایران به غنی ســازی اورانیوم خود در مقیاس 
گســترده ادامه می دهد، ابراز نگرانی کرد و ادعا 
کرد: ایران به غنی سازی اورانیوم در حد بالاتری 
از آنچه که متعهد شده، ادامه می دهد. این مقدار 

ماه به ماه در حال بیشتر شدن است.
 

تکذیب استعفای رئیس کل بانک مرکزی
 یــک منبــع آگاه در بانک مرکزی، اســتعفای 
عبدالناصر همتی را تکذیب و آن را شایعه خواند.

درحالی که برخی از کاربــران فضای مجازی از 
اســتعفای احتمالی رئیس کل بانک مرکزی خبر 
داده بودنــد، آخرین پیگیری هــا از بانک مرکزی 
حاکی از این است که عبدالناصر همتی همچنان 
مشغول به کار است و هم اکنون در جلسه هیات 

دولت حضور دارد.
 

در دولت روحانی اصلاح طلبان تنها نقش کولبر 
را داشتند

 جهانبخش خانجانی عضو شورای مرکزی حزب 
کارگزاران سازندگی و فعال سیاسی اصلاح طلب  
ادامه داد: من این نظــر برخی را قبول ندارم که 
می گوینــد حزب برای کســب قدرت نیســت یا 
اینکــه در خصوص ائتلاف بــا روحانی می گفتند 
که ما به دنبال ســهم خواهی نیستیم، اتفاقا حزب 
نیروی انســانی خود را پرورش می دهد تا قدرت 
را به دســت گرفته و نیرو هــای خود را در چرخه 
مدیریتی کشــور به کار بگیرد تا امور کشــور را 
براســاس برنامه های خود اصلاح کند، بر همین 
اساس باید احزاب قبل از انجام ائتلاف با روحانی 
وارد مذاکــره می شــدند، اما ایــن اتفاق صورت 
نگرفــت، روحانی هم در دولــت اول تا حدودی 
منطبق بر وعده ها و نظرات پشــتیبان های خود 
عمل می کرد، امــا در دولت دوم بعد از رای آوری 
به کلی تغییر رویه داد و در انتخاب اعضای کابینه 
چندان منطبق بر وعده هایی که به مردم داده بود، 
عمل نکرد. همچنین انتقاد دیگر این اســت که 
اصلاح طلبان در مواجهه با دولت روحانی به جای 
آن که دولت را بــه صورت جدی و اثرگذار مورد 
انتقــاد قرار دهند، به حمایت های بی پایه از دولت 
روی آوردنــد. نتیجه این اتفاقات این شــد که ما 
اصلاح طلبان تنها نقش کولبر را داشــتیم، که من 
قبلا هم در مصاحبه ای گفتم که ما کولبر بودیم.
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شیادی با ارزهای توخالی
امنیت بلاکچین، رمز یکبار مصرف گوگل یا تراکنش »همتابه همتا« 
توجیهاتی هســتند که شــرکت   های خیالی فعال درحوزه بیت کویین 
برای جذب ســرمایه  های افراد به آن متوســل می شوند تا در دنیای 
مجازی و غیر واقعی که رقم زده اند بیشترین بهره و سود را از آن خود 
کنند. ضمن اینکه  یکی از مهمترین شرکای این مجموعه کلاهبردار 
فرد شیادی به نام »ش- الف« است که در حال حاضر ساکن آمریکا 
بوده و هم اکنون تعداد زیادی از مالباختگان  توســط وکلایشــان در 
سراسر دنیا با انجام اقدامات قانونی در پی به دام انداختن این شخص 

کلاهبردار هستند.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شفافیت چنین شرکت  هایی به تبعیت 
از شــیوه یارگیری گلوله برفی سعی می کنند ســرمایه  های جدید را 
جذب کنند، زیرا حیات آنها بســتگی به ورود سرمایه  های جدید دارد. 

اما واقعیت این توجیهات چیست؟
1- کمپانی به دنبال درآمد چند میلیاردی نیست؟دنبال چیست؟

فرمودید که کمپانی دنبال این است که این ارز را تبدیل به یک کوین 
مســتقل بکند و با قدرت رشد کند تا بتواند قیمت ارز را به چیزی مثل 
بیت  کوین برســاند. اســم این اگر درآمد میلیاردی و بی اساس و موج 
سواری نیست پس چیست؟ و به پول و سرمایه گذاری ما راضی نیست 

پس چرا شما این قدر تلاش می کنید که اقبالی را به آن بدهید؟
۲- کمپانی با امنیت بلاکچین هست یعنی چه؟

عوام فریبی هم اگر می کنید، لطفا اندکی مطالعه تان را بیشــتر کنید تا 
بتوانیــد کار را بهتر توجیه کنید. لطفــا بلاکچین را ابتدا تعریف کنید، 
ســپس بفرمایید با امنیت بلاکچین هست!در سیستم های مالی برای 
انجام یک تراکنش مالی از یک واســطه نظیر بانک استفاده می کنند، 
امــا بلاکچین این امکان را به خریداران و فروشــندگان پول مجازی 
می دهد که به صورت مســتقیم با هم در ارتباط باشــند و نیاز به یک 
شخص ثالث به عنوان واســطه از بین برود. این شکل از تراکنش را 
»همتابــه همتا«می نامند، اما هیچ کجا بلاکچین با امنیت و بی امنیت 
نداریــم، بلکه یک متد پیش رو داریم که خود نیازمند تعریف چندلایه 

ی امنیتی است!
3- گوگل شما را تایید کرده است؟ بر اساس کدام گواهینامه معتبر از 

گوگل معتبر شده اید؟
رمز یکبار مصرف گوگل را هر کســی می تواند برای پست الکترونیک 
خود فعال کند و این امکانی رایگان از کمپانی گوگل است که در کمتر 
از ســه دقیقه نیز ایجاد می شــود. پس لطفا از کمبود اطلاعات مردم 
کلاهبرداری نکنید و به جای این مســائل به دنبال تجارتی منطقی و 
واقعی باشید. راستی تا یادم نرفته عرض کنم که بسیاری ازسایت های 
ایرانی برای اعضای خودشــان از رمز یکبار مصرف گوگل اســتفاده 
می کنند و نرم افزاری ســاده و قابل دانلود درگوگل، اپ استور و.. به 
نام Authenticatorوجود دارد که در اختیار داشتن آن ابداً به منزله ی 

تایید و حمایت گوگل از کاربران و بهره گیران آن نیست!
4- اگر مردم به روزنامه ها و اخبار رســانه ها گوش ندهند باید به شما 
که نه پایه ای دارید و نه اســاس گوش دهند؟یک رسانه معتبرتر است 
یا شما؟ رســانه دست کم از یک وزارت خانه رسمی مجوز دارد و قابل 

استعلام از یک صد جای مختلف هست.
در مورد شرکت AITRADES.com و پوچ کوین AITRADES این 
گــروه کلاهبردار باتوجه به نیاز های عمومی مردم دســت به طراحی 
داســتان های جذاب و وسوســه انگیز زده اند تا به این وسیله جذب 
ســرمایه کنند و به مقاصد خود دست یابند. با توجه به تکنیک گلوله 
برفی حیات آنها بستگی به ورود سرمایه ای جدید است و اگر ورودی 
جدید نداشته باشــند امکان ادامه حیات و پرداخت به سرمایه گذران 

قبلی  را ندارند و این سیستم کلاهبرداری از هم پاشیده خواهدشد.
5- اینکه ایران تحریم هســت درسته ، اما اگر تحریم نبود شما چطور 
می توانستید دروغ پردازی کرده و به واسطه  عدم ارتباط با خارج، عوام 
فریبی کنید؟ هیچ ارز دیجیتالی تا این لحظه در کشــور به رســمیت 
شناخته نشــده اما ممنوع هم نیست مگر اساسا کلاهبرداری و جعلی 
باشند.سوئیس کَش، گالف، پنتاگون و پارادایس هم سود می دادند، اما 
چه تعداد انســان را بیچاره کردند؟ بازاریابی شــبکه ای چه بلایی سر 
مردم آورد؟ شما کاری بدتر از  آنها می کنید و با توجه به اعلام قبلی  که 
تمامی  وجوه دریافتی از هموطنان گرامی  به خارج از کشور مخصوصا 
به ترکیه و قطر ارسال می شود و در این شرایط باعث اخلال در نظام 
اقتصادی کشــور  می شود  این شگرد شرکت های کلاه برداری است 
که در صورت بروز هرگونه مشــکل با متواری شــدن مالکان اصلی  ، 

مال باختگان دسترسی  به اموال آنان نداشته باشند.
با توجه به هوشــمندی و دقت بالای مراکز قضایی  و امنیتی کشــور 
برای برخورد و جلوگیری از فعالیت اینگونه شرکت های سازمان یافته، 
در ریشــه کن کردن اینگونه فعلیتها ، عوامل اصلی به زودی دستگیر 

خواهند شد .
با توفیق به اطلاع رســانی وآگاه ســازی مردم فهیم ایران امیدواریم 
بستری فراهم شود تا ریشه فساد و کلاهبرداری این گونه شرکت ها 

از کشور عزیزمان برچیده شود.

نگاه


